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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.32.2018-2023 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja Rady Gminy w dniu 31 maja 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:45                                   

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Paweł Kurpik 

8. Zbigniew Łyszczarz 

9. Michał Marciniak 

10. Ewaryst Pankowski 

11. Marek Stroiwąs 

12. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni:  

1. Jerzy Grześkowiak 

2. Kamila Kołacka 

3. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Dzień dobry otwieram XXXII sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl w dniu 31 maja 2021 roku, bardzo serdecznie witam Panie i Panów radnych, 

Pana Wójta Pana Jana Sulanowskiego, Sekretarz Gminy Zaniemyśl Panią Martę Tomys, Radcę 
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Prawnego Gminy Zaniemyśl Panią Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, bardzo serdecznie witam 

naszych sołtysów po długiej przerwie, bardzo miło Państwa gościć na naszej sali sesyjnej, witam 

również Panią dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Annę Zimmer oraz pracowników 

Urzędu Gminy i wszystkie osoby z obsługi biura Rady, pozwolicie Państwo, że przeczytam 

instrukcję, bo nadal pomimo tego, że mamy na sali sesyjnej sołtysów, nadal pracujemy w trybie                   

i w reżimie sanitarnym, w sesji uczestniczą radni Gminy Zaniemyśl, Wójt, Sekretarz, Radca 

Prawny, sołtysi, urzędnicy przedstawiający projekty uchwał oraz obsługa biura Rady Gminy, stoliki 

i miejsce rozmieszczone są w odpowiedniej odległości od siebie, na sali dostępne są odpowiednie 

płyny dezynfekujące, maseczki oraz rękawiczki, sala została odpowiednio przygotowana, stoły, 

krzesła i mikrofony zdezynfekowane, będziemy starać się i ograniczać do minimum bezpośredni 

kontakt, proponuje się, żeby osoby, które nie będą posiadały przy sobie mikrofonu zabierały głos                  

z mównicy, osoby, które są chore, które są w grupie osób ryzyka lub mogą czuć się zagrożone 

decyzję o uczestnictwie w sesji podejmują indywidualnie, proszę o rozważną i odpowiedzialną 

decyzję w tych sprawach, proszę wszystkich Państwa radnych o zrozumienie powagi sytuacji, 

mieszkańcy zostali poinformowani o obradach i zostali zaproszeni do śledzenia przebiegu sesji na 

kanałach YouTube, odczytam teraz porządek obrad dzisiejszej sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 marca 2021 r. 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie Apelu w sprawie utworzenia Posterunku Policji w Zaniemyślu. 

9. Podjęcie Apelu w sprawie przebudowy drogi powiatowej 2468P. 

10. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości; 

3) sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl, kolejnych umów 

najmu garaży, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 
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4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów 

dzierżawy, nieruchomości, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2021; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2021; 

10) w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/196/2020 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia                        

22 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego; 

11) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

12) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy Państwo radni lub Pan Wójt chcecie 

wnieść poprawki do zaproponowanego porządku obrad 

Radny Michał Marciniak, poprawek nie chcę wnosić ale chcę zakomunikować, że coś jest                           

z systemem ponieważ nie można zgłosić quorum, tak, że nie będziemy mogli głosować, wystąpił 

błąd podczas zgłaszania obecności, tutaj już się komunikowałem i to nie jest tylko u mnie, nawet 

quorum nie będziemy mogli stwierdzić, jest problem 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze Pani Basiu możemy sprawdzić jak 

wygląda nasze, nasze tablice, Pani Basia pewnie odkliknęła Państwa ręcznie  

Radny Michał Marciniak,  tak, tak ale quorum można kilka razy robić, a w tym momencie nie 

można w ogóle zgłosić 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  dobrze sprawdzamy, faktycznie pojawia się 

błąd, też nadal, będzie problem w momencie głosowania protokołu pierwszy, pierwsze nasze 
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głosowanie, może Pani Basia tutaj będzie działała, a jeżeli nie ma, jeżeli nie ma uwag do 

przedstawionego programu dzisiejszej sesji przejdziemy do punktu drugiego stwierdzenie quorum 

radnych 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności i tutaj fizycznie 

Państwa obecności na sali sesyjnej stwierdzam, że w sesji bierze udział 12 radnych, co stanowi 

wystarczającą ilość do podjęcia prawomocnych uchwał, dobrze 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 marca 2021 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, punkt trzeci dzisiejszej naszej sesji to 

przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 marca 2021 roku, czy Państwo 

radni chcecie wnieść poprawki do przedstawionego protokołu, też nie widzę, moglibyśmy zacząć 

głosować, aczkolwiek zaraz sprawdzę czy, jest, nie ma uwag, proszę o przegłosowanie protokołu                          

z XXXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 marca 2021 roku 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 29 marca 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, kolejny punkt dzisiejszej sesji to punkt 

czwarty informacje Wójta z działalności międzysesyjnej, bardzo proszę Panie Wójcie                                   

o przedstawienie informacji 
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Wójt Gminy Jan Sulanowski, dzień dobry Państwu, witam Państwa radnych, witam również 

sołtysów bardzo serdecznie i witam mieszkańców, którzy obserwują sesje Rady Gminy, w okresie 

między sesjami Wójt Gminy wydał 6 zarządzeń zmieniających budżet na 2021 rok, 9 kwietnia,                        

w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami w związku z sytuacją kryzysową 

jaka zaistniała na terenie kraju, celem podjęcia niezbędnych działań wynikających z zagrożenia 

wirusem Sarscov2 rozdysponowano w kwocie 2.500 zł rezerwę docelową na realizację zadań 

własnych z zakresu zarządzania kryzysowego, środki te przeznaczono na zakup wyposażenia do 

nowo powstającego punktu szczepień masowych tworzonego przez szpital Średzki Serca 

Jezusowego spółka z o.o., wyposażenie to zostało przekazane do szpitala na podstawie umowy 

darowizny, zmniejszono o kwotę 2.916 zł środki rezerwy ogólnej, środki własne na dofinansowanie 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów w wysokości 2.916 zł, 

dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych,                           

o których poinformował Wojewoda Wielkopolski kwotę 17.877 zł i 30 gr na realizację 

wieloletniego Programu rządowego "posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023", kwotę 11.663 

zł na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów, kwotę 

2.250 zł na realizację zadań w zakresie finansowania składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

pobierające niektóre świadczenie rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna, 15 kwietnia 2021 roku 

zarządzanie, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami, kwotę 3.400 zł na 

wymianę drzwi wejściowych do lokalu socjalnego w miejscowości Jeziory Wielkie, w ramach 

środków związanych z pokryciem kosztów pobytu dzieci zamieszkałych w gminie Zaniemyśl, a 

uczęszczających do przedszkoli w gminie Środa Wielkopolska i gminie Kórnik przesunięto środki 

w kwocie 9.000 zł, kwotę 1000 zł za zwrot nienależnie pobranych w latach poprzednich świadczeń, 

które należy przekazać zwrotnie do Wojewody Wielkopolskiego, kwotę 12.000 zł na 

przeprowadzenie zadania pod nazwą renowacja parkietu w sali Gminnego Ośrodka Kultury,                       

19 kwietnia zarządzenie, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami kwotę 

23.099 zł i 10 gr na opłacenie dodatkowej umowy o świadczenie pomocy prawnej, kwotę 9.012 zł 

w ramach środków na wydatki związane z przeprowadzeniem narodowego spisu powszechnego 

ludności i mieszkań w 2021, zmniejszono o kwotę 23.099 zł i 10 gr środki rezerwy ogólnej,                        

27 kwietnia zarządzenie, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami kwotę 

180 zł zabezpieczając środki na zwrot składki zdrowotnej do Wojewody Wielkopolskiego 

opłaconych w latach poprzednich z otrzymanej dotacji, dodatkowo po stronie dochodów                                 

i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o których poinformował Wojewoda 

Wielkopolski to kwota 343 tys. 957 zł i 78 gr na zwrot części podatku akcyzowego zawartego                         
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w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz 

na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu ,7 maja zarządzenie, w którym dokonano 

przyniesień pomiędzy rozdziałami kwotę 1500 zł zabezpieczając środki na opłacenie podatku od 

towarów i usług, kwotę 800 zł zabezpieczając środki na wykonanie przeglądu technicznego 

pomostu, 21 maja zarządzanie, w którym dokonano przyniesień między rozdziałami i paragrafami 

kwotę 2500 zł zabezpieczając środki na zwrot nienależnie pobranych w latach poprzednich 

świadczeń, które należy przekazać zwrotnie do Wojewody Wielkopolskiego, informacja dotycząca 

Referatu Infrastruktury, zakończono rozbudowę oświetlenia ulicznego w miejscowości Jeziory 

Małe, rejon ulicy Okrężnej i Polnej, lampy zaczną świecić po podłączeniu licznika przez ENEA 

Operator, zadanie zrealizowano w ramach rozbudowy oświetlenia za kwotę 49.200 zł brutto,                      

w ramach inwestycji wykonano szafkę oświetleniową, jedna sztuka, linię kablową 0,4 kV, montaż 

słupów oświetleniowych o wysokości 8 m z oprawami LED, 11 sztuk, montaż słupa 

oświetleniowego o wysokości 6 m z oprawą LED, jedna sztuka, badanie i pomiary uziemienia linii 

kablowej, dokumentację geodezyjną, roboty odebrano 20 maja, zakończono profilowanie 

gruntowych dróg gminnych, rozstrzygnięto przetarg przebudowa drogi gminnej w Czarnotkach, 

wygrała firma Roboty Drogowe Jacek Szymanowski z Książa Wielkopolskiego, która wykonała 

zadanie, która wykona zadanie za kwotę 499.313 zł i 5 gr brutto, termin realizacji inwestycji to 120 

dni od podpisania umowy, która zostanie podpisana w tym tygodniu, otrzymaliśmy od miasta 

Świdnik bezpłatne narzędzie pozwalające na weryfikację ilości osób podanych w deklaracji 

dotyczącej opłaty za gospodarowanie odpadami, na podstawie porównania danych pobranych                                    

z różnych jednostek aplikacja wykrywa adresy, w których zgłoszono nieprawidłową ilość osób do 

opłaty za śmieci, obecnie jesteśmy na etapie pozyskiwania tych danych, które będą porównywalne, 

adresy, pod którymi wykryta zostanie niespójność, otrzymają wezwanie do wyjaśniania 

nieprawidłowości złożonej deklaracji, podpisano umowę z firmą Elplast sp z o.o. na wykonanie                                  

i dostarczenie pomostów pływających nisko burtowych dla Sołectwa Jeziory Wielkie i Łękno, jest 

jeszcze, proszę Państwa informacja na temat przetargu dotyczącego budowy dwóch pomostów 

pływających na jeziorze Raczyńskim, dosyć dużo się działo w tym temacie, to ten przetarg był 

dwukrotnie ogłaszany jednak w obu przypadkach musiał być unieważnione w związku z tym, że 

wykonawca oferował wykonanie prac za kwotę, która o niemal 100% przekraczała sumę 

przewidzianą w budżecie Gminy na realizację tego zadania, zakres zadania miał obejmować 

rozbiórkę istniejących pomostów, czyli tego cumowniczego i widokowego, budowę nowych 

pomostów, zadaszenie punktu widokowego oraz pokrycie pomostów deską kompozytową,                                   

w związku z tym do budżetu wpisana została kwota 429.276 zł i 20 gr tylko problem polega na tym, 
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że kwota ta opierała się na kosztorysie inwestorskim opracowanym w roku 2017, jeżeli zależałoby 

nam aby rzeczywiście wybudować nowe pomosty pływające no to jeszcze przed uchwaleniem 

budżetu należało zaktualizować kosztorys inwestorski, aby nie operować cenami sprzed 4 lat, 

można powiedzieć, że władze gminy uchwalając budżet zostały wprowadzone w błąd, to istniała 

szansa, aby ten błąd odpowiednio wcześnie wykryć ponieważ prawo zamówień publicznych 

wymaga, aby wartość zamówienia na roboty budowlane ustalana była na podstawie kosztorysu 

inwestorskiego sporządzonego nie wcześniej niż 6 miesięcy przed ogłoszeniem przetargu, okazało 

się, że w rzeczywistości kosztorys nie opierał się na realnych danych, aktualizowano jedynie datę a 

kwoty pozostały te same co w kosztorysie z 2017 roku, kosztorys został zaktualizowany dopiero po 

7 kwietnia, okazało się, że po usunięciu z zakresu inwestycji obłożenia pomostów deską 

kompozytową wartość robót i tak przewyższyłaby kwotę zarezerwowano w budżecie i wynosiłaby 

525,510 zł i 6 gr, więc podjęte zostały starania, aby jeszcze przed rozpoczęciem sezonu lub na 

samym jego początku mimo wszystko oddać nowe pomosty do użytku, no niestety okazało się, że 

nawet gdyby błyskawicznie ogłosić nowy przetarg inwestycja byłaby zrealizowana w najlepszym 

wypadku, gdzieś w środku sezonu, to z jednej strony naraziłoby gminę na dodatkowe koszty, 

utrudniło by przeprowadzenie Bitew Morskich oraz byłoby powodem na pewno niezadowolenia 

mieszkańców, którzy chcieliby wreszcie korzystać z plaży kiedy już można korzystać, jak już 

będzie po prostu sezon po tym całym COVID-zie, w całym tym procesie ważny był jeszcze jeden 

czynnik, otóż pozwolenie na budowę obejmujące nie tylko budowę tych dwóch pomostów ale 

również rewitalizację drewnianego domku, ogródka gastronomicznego, tarasu widokowego, 

budowy schodów i wiele innych elementów ważne było do końca tego miesiąca, dlatego też 

podjęliśmy działania, aby prace przygotowawcze związane z budową pomostów rozpocząć jeszcze 

w maju, natomiast rozbiórkę pomostów przeprowadzić już poza, po sezonie, tak, że można 

powiedzieć, że ten projekt i pozwolenie na budowę zostało uratowane i też w związku z tym 

podpisana została umowa z firmą Prace Podwodne Dariusz Białkowski z Pniew na wykonanie 

czynności dotyczących rozbiórki pomostu na jeziorze Raczyńskim, w ramach zadania 

zagospodarowanie przestrzeni publicznej przez rewitalizację miejsca do kąpieli nad jeziorem 

Raczyńskim w Zaniemyślu te prace rozbiórkowe przeprowadzone będą w okresie od 15 września 

do 15 października, kolejna rzecz rekultywacja jeziora, jeziora Raczyńskiego,                                            

w okresie od 30 marca do 2 kwietnia do jeziora Raczyńskiego w Zaniemyślu aplikowany był 

kilkukrotnie na powierzchni całego jeziora chlorek magnezu, bezpośrednio do toni wodnej oraz 

warstwy poniżej dwóch metrów głębokości, przy pomocy łodzi płaskodennej oraz                              

PROTEUSA,  w dniach 8 - 9 kwietnia oraz 13 -14 kwietnia przeprowadzono na całym jeziorze 
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aplikację chlorku żelaza, zarówno do osadów dennych jak również bezpośrednio do toni wodnej, od 

21 do 23 kwietnia prowadzono na całym jeziorze aplikację preparatu PIX 111, w dniu 21 kwietnia 

przeprowadzono jedno z czterech zaplanowanych kompleksowych badań monitoringowych jeziora, 

pobierane osady denne oraz badano wodę z jeziora i dopływów, widzialność w tym okresie 

wynosiła około 1,1 m, od 28 do 30 kwietnia wprowadzono na całym jeziorze aplikację środka PIX 

111, 28 kwietnia odnotowano widzialność 1 m, 13 maja przeprowadzono zarybienie jeziora letnim 

narybkiem szczupaka, ilość 45000 sztuk oraz wykonano badania jeziora w dwóch punktach 

monitoringowych, od 18 do 20 maja aplikowany był chlorek magnezu kilkakrotnie na powierzchni 

całego jeziora, 20 maja kontynuowano prace zarybieniowe, wpuszczono do jeziora 40000 sztuk 

letniego narybku szczupaka, plan związany z ograniczeniem zakwitu fitoplanktonu wstępnie się 

powiódł, aktualnie nie ma widocznego zakwitu, widzialność jest na poziomie 1,4 m, mimo 

deszczowej pogody i zasilania jeziora z zewnątrz na skutek dopływów biogenów ze zlewu 

wszystkimi ciekami, na początku czerwca zaplanowane prace związane z montażem słomy, kolejne 

aplikacje PIX 111 oraz wykonanie pracy z użyciem bentonitu, jeszcze jedna taka informacja, 

spłynęły do nas oferty na ekspertyzę hali widowiskowo-sportowej to zostało wysłane, zostały 

wysłane zapytania do 11 rzeczoznawców, trzech odpowiedziało, tak, że tutaj te oferty są 

analizowane i przygotowujemy się do tego, żeby ta ekspertyza została wykonana jeszcze w 

czerwcu, aby ewentualne dalsze kroki związane z tą naszą Halą móc jak najwcześniej podjąć, 

jeszcze przed upływem gwarancji, ZGK spółka z o.o. informuje, w dniu 12 kwietnia Zarząd 

Zakładu Gospodarki Komunalnej podpisał umowę na wykonanie robót budowlanych pod nazwą 

przebudowa stacji uzdatniania wody w Zaniemyślu, Przedsiębiorstwo Hydro-Marko z Jarocina 

wykona przebudowę SUV zgodnie ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia, w których 

zapisano likwidację zbiorników retencyjnych wody pitnej i budowa trzech nowych o pojemności 

150 m sześciennych każdy, remont istniejącego odstojnika wód płucznych, wymianę obudów studni 

głębinowych na naziemne, budowę między obiektowych sieci technologicznych, likwidację zasieku 

na śmieci, realizację innych niezbędnych robót budowlanych wpływających na poprawę 

funkcjonowania stacji uzdatniania wody, wykonanie termomodernizacji budynku, przebudowa 

budynku stacji w ramach dostosowania do nowo projektowanego układu technologicznego, 

utwardzenie terenu wraz z wymianą ogrodzenia, za wykonanie przedmiotu umowy wykonawca 

otrzyma wynagrodzenie ryczałtowe w wysokości 4 milionów 94 tys. 670 zł brutto, wykonawca 

zobowiązany jest zrealizować przedmiot zamówienia do 31 grudnia 2022 roku, wykonano analizy 

osadów zalegających w gminnej oczyszczalni ścieków, badania wykazały, że osady na obecną 

chwilę nie spełniają wymogów prawnych, by, prawnych do użycia jak w celu rolniczego 
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wykorzystania w związku z czym Zakład podjął decyzję o zastosowaniu preparatów 

mikrobiologicznych, które mają na celu dostosowanie osadów zalegających do możliwości ich 

zastosowania w celach rolniczych, spółka w okresie międzysesyjnym wykonała 5 przyłączy 

kanalizacji sanitarnej oraz 8 przyłączy wodociągowych na zlecenie mieszkańców gminy, usunięto 

awarię na przepompowniach w ulicy Głównej w Zwoli i ulicy Plażowej w Zaniemyślu, ponadto 

spółka wykonała prace porządkowe na terenie gminy Zaniemyśl, koszenie trawy na placach zieleni        

i poboczach dróg gminnych, uzupełnienie ubytków w nawierzchniach asfaltowych dróg, zamiatanie 

ulic gminnych, sprzątanie i likwidacja dzikich wysypisk, Referat Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, 

1 kwietnia Wójt Gminy wydał 2 zarządzenia, zarządzenie nr 239 w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia, wykaz dotyczy wydzierżawienia gruntów 

rolnych o powierzchni 0,7697 hektara położonych w miejscowości Jaszkowo, oznaczonych 

geodezyjne numerami działek 210 i 211, wydzierżawienie następuje na okres 3 lat na rzecz sołtysa 

Sołectwa Jaszkowo, zarządzenie nr 240 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do wydzierżawienia na okres 10 lat na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, wykaz 

dotyczy wydzierżawienia gruntu o powierzchni 67 m2 położonego w miejscowości Łękno 

stanowiącego część działki oznaczonej numerem geodezyjny 179/10 z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności handlowo-usługowej, uchwała Rady Gminy w przedmiotowej sprawie 

została podjęta na sesji 29 marca, 28 kwietnia Wójt wydał zarządzenie 248 w sprawie udzielania 

wsparcia dzierżawcom nieruchomości stanowiących własność gminy Zaniemyśl w związku                               

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 poprzez 

obniżenie czynszu za dzierżawę nieruchomości stanowiących wartość, własność gminy Zaniemyśl, 

zarządzeniem tym został obniżony czynsz do kwoty 1 zł netto miesięcznie, w przypadku gdy 

dzierżawca zobowiązany został przepisami prawa do faktycznego zaprzestania prowadzenia 

działalności w związku z sytuacją epidemiologiczną, obniżka dotyczy należności czynszowych                       

w miesiącach styczeń, luty, marzec i kwiecień tego roku, w temacie promocji i współpracy                           

z organizacjami pozarządowymi, z Panią Przewodniczącą Rady Gminy oraz z prezesem Koła 

Kombatantów Panią Zofią Kubiak złożyliśmy kwiaty oraz znicze pod pomnikiem Powstańców 

Wielkopolskich w Zaniemyślu, 3 Maja upamiętniliśmy 230 - rocznicę Konstytucji 3 maja oraz                      

8 maja - 76 rocznicę zakończenia II wojny światowej, 1 kwietnia rozpoczął się Narodowy Spis 

Powszechny Ludności i Mieszkań, przypominam, że jest obowiązek każdego z nas, aby się spisać, 

ja już się spisałem i moi domownicy również, mam nadzieję, że większość osób na sali albo 

wszyscy już też się zdążyli spisać, spisać można się poprzez samospis bądź też dzwoniąc pod 

telefonu 22 279 99 99 w ubiegłym tygodniu pracę rozpoczęli nasi terenowi rachmistrzowie                           
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i dzwonią oni z numeru 22 828 88 88, na terenie gminy Zaniemyśl rachmistrzami są Pani Wioletta 

Richter - Stenzel, Pani Joanna Mazurkiewicz oraz Marcin Kropiński tak, że jeszcze raz serdecznie 

zachęcam do udziału w spisie, Gminny Ośrodek Kultury informuje grupa Teatralna działająca przy 

GOK wzięła udział w siódmej teatralnej majówce, która odbyła się w Ośrodku Kultury w Środzie     

w terminie od 21 do 23 maja i nasza grupa otrzymała nagrodę w kategorii dziecięcej, opiekun grupy 

i reżyser spektaklu Pani Anna Langner otrzymała od jury wyróżnienie za stworzenie atmosfery 

twórczej, w której dzieci uczą się pracy zespołowej, 20 maja na profilu GOK ogłoszony został 

konkurs plastyczny pod nazwą Pocztówka Gminy Zaniemyśl, konkurs skierowany jest do dzieci                    

w wieku 4 do 15 lat, a prace nadsyłać można do 20 czerwca, jedną z głównych nagród jest druk 

wykonanych prac w formie pocztówki, od czerwca do sali Gminnego Ośrodka Kultury                                  

w Zaniemyślu wraca większość zajęć, informacja dotycząca Oświaty, jest bardzo dużo, więc 

ograniczę to bardzo, od 29 marca do 18 kwietnia w przedszkolach i oddziałach zerowych przy 

szkołach podstawowych zajęcia prowadzone były zdalnie, klasy 1-3 szkół podstawowych 

powróciły do nauczania stacjonarnego, od 4 maja, a klasy 4-8 szkół podstawowych do nauczania 

hybrydowego od 17 maja, od dzisiaj wszystkie klasy szkół podstawowych uczą się stacjonarnie,                  

w okresie od 25-27 maja w szkołach podstawowych odbywały się egzaminy ósmoklasisty, 

informacja jeszcze z Biblioteki, już muszę skrócić, zakupiono i opracowano w tym czasie                         

31 pozycji książkowych o wartości 964 zł, ubytkowano na makulaturę 520 pozycji na kwotę 82 zł 

jako książki zniszczone, od dnia 24 maja w Bibliotece można korzystać z wolnego dostępu do 

półek, jeszcze jedna rzecz, na Komisji Rewizyjnej mówiliśmy o sytuacji dworku szwajcarskiego, 

wyspy Edwarda i Państwo radni też poprosili, żeby taką informację na temat aktualnego stanu tej 

sprawy Państwu przedstawić, tak, że mili Państwo, gmina Zaniemyśl, jak Państwo zapewne wiecie, 

złożyła pozew przeciwko Powiatowi Średzkiemu, spółce PCR oraz spółce PCI domagając się, tak 

może bardzo skrótowo, odszkodowania w wysokości 905 tys. zł a dodatkowo też w tym pozwie 

została zgłoszona chęć przeprowadzenia mediacji i Sąd przystał na to, wyznaczył termin tych 

mediacji, ich czas, no i do tej pory odbyły się dwa spotkania mediacyjne, jedno 1 kwietnia, drugie    

26 maja, tutaj ze względu na obostrzenia prawne mediacje akurat mają taki charakter, że nie mogą 

być jawne, w związku z tym nie mam możliwości, żeby tutaj dzielić się z Państwem informacjami 

na temat tego jakie propozycje z tej czy z drugiej strony, czy z tych czterech stron, bo w tych 

mediacjach biorą udział cztery strony, jakie propozycje tutaj padają, jakie ewentualnie fakty 

wychodzą w czasie tych rozmów, to co mogę powiedzieć to na pewno wszystkie, wszystkim 

stronom zależy na tym, aby tę sprawę doprowadzić do końca, natomiast ja jestem jako, jako 

przedstawiciel Gminy Zaniemyśl jestem w bardzo trudnej sytuacji ponieważ pełnię tą funkcję 
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tymczasowo, to siłą rzeczy się w sposób ponadnormatywny wydłużyło przez pandemię natomiast 

moje postanowienie jest takie, że tę decyzję co do ostatecznego rozstrzygnięcia tego sporu 

pozostawię nowo wybranemu Wójtowi, ta sprawa może się oczywiście potoczyć w różne strony 

ponieważ te mediacje mogą się zakończyć sukcesem czyli, że zostanie zawarte porozumienie no ale 

mogą się też nie zakończyć sukcesem po prostu jedna ze stron może na to nie przystać no i wtedy 

odbywa się cały dalszy ciąg tutaj postępowania w Sądzie no ale na razie jesteśmy na takim etapie, 

że jeszcze ta furtka jest otwarta i nowo wybrany Wójt myślę, że będzie miał pełen, pełne spektrum, 

żeby no wybrać, które rozwiązanie jest istotne, proszę Państwa teoretycznie mógłbym jakąś decyzję 

podejmować natomiast każda decyzja w tym przypadku niesie też rozmaite konsekwencje, również 

począwszy od takich konsekwencji budżetowych tak podejmując tą decyzję no trzeba mieć                          

w głowie budżet jeszcze na ten rok, budżet na przyszły rok, trzeba będzie przyjąć odpowiedzialność 

za to w jaki sposób to wszystko, by miało być realizowane, dlatego wydaje się, że ten nowy Wójt 

powinien taką decyzję podejmować a ja ze swojej strony jeżeli nowy Wójt będzie oczywiście chciał 

z takiej, z takiego wsparcia skorzystać no to też zrobię wszystko, aby go maksymalnie 

poinformować na temat stanu tych spraw ponieważ dokumentacja jest bardzo rozległa, a jeżeli 

będzie mu zależało na czasie, na tym, żeby uzupełnić jakieś informacje to oczywiście służę pomocą 

jak również, jak zakończę tutaj swoją misję, no i na koniec proszę Państwa też chciałbym 

poinformować, że udało mi się spotkać z sołtysami naszej gminy powiem, że ta sytuacja braku 

kontaktu z mieszkańcami była dla mnie bardzo niekomfortowa, myślę, że dla mieszkańców również 

to było niekomfortowe, że tutaj z pełniącym funkcję Wójta nie mogli się spotkać, no ale w tych 

ograniczonych warunkach podjąłem decyzję, żeby chociaż z sołtysami się spotkać, udało się 

spotkać ze wszystkimi sołtysami oraz przedstawicielem Sołectwa Czarnotki, ponieważ tam sołtysa 

na chwilę obecną nie ma, z mojej, z mojego punktu widzenia te spotkania były no bardzo cenne 

ponieważ no sołtysi opowiadali o sytuacji jaka ma miejsce na ich terenie, opowiadali o funduszu 

sołeckim, o realizacji tego funduszu sołeckiego, o sprawach, które być może wymagałyby jakieś 

tutaj poprawy, z kilkoma sołtysami jestem w dosyć częstym kontakcie ponieważ korzystają z tego, 

że mają do mnie numer telefonu i zgłaszają różne sprawy tak, że bardzo mi miło, że do tego 

kontaktu doszło, to proszę Państwa już tyle dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo dziękuję, czy są pytania do Pana 

Wójta, o już widzę, że są, radny Tomasz Grabowski, bardzo proszę 

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję, to nie kwestia pytania tylko bardziej 

uszczegółowienia, mówimy o spisie powszechnym, bardzo dziękuję za przypomnienie wiadomo, że 
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nie wszyscy się spisali i chodzi o to, że jest to niecodzienna sytuacja, że ludzie do nas dzwonią i jest 

też ostrzeżenie o możliwości wyłudzenia danych, jeżeli Państwo pozwolicie to ja przytoczę taki 

jeden fragment, który powinni wszyscy wiedzieć, którzy, który powinni wszyscy znać, to co Pan 

Wójt powiedział rachmistrz może zadzwonisz tylko z jednego numeru telefonu 22 828 88 88, 

wywiad spisowy powinien rozpocząć się od przedstawienia się i wyjaśnienia, że telefonuje w celu 

przeprowadzenia spisu, zapyta również o wybraną cyfrę z numeru PESEL czyli nie podajemy 

całego numeru PESEL, będzie to jedna, jedyna cyfra tylko i wyłącznie, będzie miał pewność, że 

rozmawia właściwą osobą, rachmistrz nie ma prawa pytać o majątek, konto bankowe, dochody, 

wyposażenie mieszkania czy czas nieobecności w domu, na przykład wyjazdy na działkę, wyjazdy 

wakacyjne, jeżeli ten spis został już zrealizowany to nikt na pewno i będzie dzwonił i to już jest 

załatwione, można zweryfikować takiego człowieka, który właśnie będzie dzwonił, tego 

rachmistrza, pod numerem telefonu 22 279 99 99 lub na stronie sprawdź rachmistrza gov.pl, bardzo 

dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję radna Katarzyna Gomułkiewicz, 

bardzo proszę 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, mam pytanie o dwie sprawy, o których Pan 

Wójt nie mówił ale być może coś się zadziało w okresie między sesjami, pierwsze to Program 

czyste powietrze, bo z tego co pamiętam to nie mówiliśmy o tym na ostatniej sesji, a na Komisji 

Ochrony Środowiska, która odbyła się jeszcze wcześniej, na początku marca, otrzymaliśmy taką 

informację, że Gmina zamierza przystąpić do tego Programu więc chciałam zapytać czy przystąpiła 

i kiedy zostaną podjęte jakieś działania no, bo ten wyjątkowo zimny maj się kończy i może w końcu 

przyjdzie czas odpowiedni na wymianę piecy, gdyby ktoś chciał, a druga sprawa z podobnej 

tematyki, czy został złożony przez Gminę wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie usuwania azbestu, czy mieszkańcy w tym 

roku będą mogli liczyć na takie dofinansowanie, dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Wójcie bardzo proszę 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  Pani radna na to drugie pytanie odpowiem później, natomiast                       

w kwestii Programu czyste powietrze to bardzo mi zależało na tym, aby tutaj przystąpić do tego 

Programu tym bardziej, że też przypadkiem trafiłem na mieszkańca, który pytał o to, i taki Punkt 

Konsultacyjny planowaliśmy utworzyć, zostały, został przesłany projekt Porozumienia, myśmy to 

Porozumienie takie wstępne podpisali natomiast później przyszło drugi, przyszedł drugi projekt 
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Porozumienia, który już stał się bardzo problematyczny ponieważ jednym z wymogów było to, aby 

ten Punkt Konsultacyjny był czynny tygodniowo przez 10 godzin i to jest bardzo duży problem 

jeżeli chodzi o obsadę takiego Punktu dlatego na tych warunkach niestety, z tymi warunkami nie 

jesteśmy w stanie do tego Programu przystąpić, też te środki, które są przeznaczone na organizację 

tego Punktu są, można powiedzieć, że niewystarczające no ale główny problem to jest problem 

kadrowy, bo to by oznaczało, że przez te 10 godzin w tygodniu no to w albo w ciągu jednego dnia 

przez 10 godzin jedna osoba, by musiała siedzieć albo każdego dnia po dwie godziny po pracy tutaj 

pracownik Referatu Infrastruktury też by musiał po prostu dyżurować co byłoby bardzo kłopotliwe, 

myśmy planowali, aby ten Punkt Konsultacyjny utworzyć tutaj gdzie się mieści Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przemocy, tak, tam, gdzie się odbywają te spotkania,                    

z takich względów bezpieczeństwa też dobrze, gdyby w jednym momencie przybywały tam, 

przybywało tam dwóch pracowników tak, że myśmy sobie wyobrażali taką współpracę, czy 

funkcjonowanie tego, tego Punktu Konsultacyjnego, żeby tak w jednym tygodniu przez dwie 

godziny po pracy, żeby tutaj mieszkańcy mogli być przyjmowani no ale ten warunek, że minimum 

10 godzin ma być stosowany no to było dla nas bardzo dużym wyzwaniem i zdaje się, że chyba 

nawet w Środzie Wielkopolskiej jest ten Punkt dużo krócej działa, z naszej strony chcemy też 

napisać tutaj do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej taką 

informację, że generalnie my jesteśmy oczywiście zainteresowani funkcjonowaniem takiego 

punktu, że jest bardzo potrzebny no ale też chcemy opisać jakie my tutaj mamy ograniczenia,                        

w jakim wymiarze chcielibyśmy to prowadzić, bo sądzę, że zainteresowanie byłoby duże 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  Panie Wójcie a czy był rozważany też udział 

wolontariuszy w tym Programie czyste powietrze tak, żeby nie tylko pracownicy mogli udzielać 

informacji ale przeszkoleni wolontariuszy, czy któryś z radnych nawet no, bo wiadomo 10 godzin, 

to dwie godziny co najmniej, co najmniej codziennie a być może wolontariusze by się znaleźli czy, 

czy któryś z Państwo radnych tak, żeby wspomóc tutaj działania Urzędu Gminy czy było w ogóle 

takie coś rozważane, czy jest możliwe 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  takie coś nie było rozważane ale dlatego w ogóle nie przyszedł 

nam taki pomysł do głowy ponieważ nasi pracownicy Referatu Infrastruktury też przeszli szkolenie 

z tego zakresu to jest tak, że już pewne szkolenia oni odbyli, to były szkolenia w formie 

wideokonferencji  i materia jest bardzo skomplikowana tak, że to wymaga naprawdę wręcz takiego 

dużego przestudiowania, jest bardzo dużo materiałów, dużo informacji trzeba brać pod uwagę no a 

jeżeli już taki Punkt Konsultacyjny ma istnieć no to przynajmniej, żeby chociaż, żeby jedna, dwie 
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osoby były z tego tematu bardzo dobrze przygotowane, żeby nie było takich sytuacji, że no 

przychodzi mieszkaniec tutaj o poradę, o pomoc w wypełnieniu tych wniosków, a osoba, która mu 

doradza no sama wymaga jakichś konsultacji dlatego tak patrzyłem tylko z punktu widzenia 

wykorzystania naszych pracowników, którzy będą przeszkoleni, którzy poświęcą swój czas, którym 

za ten czas też będzie zapłacone odpowiednie wynagrodzenie, temat po prostu bardzo trudny 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ale w każdym bądź razie można też tą 

kwestię wolontariuszy rozeznać, przynajmniej rozeznać, Panie Wójcie ja bym jeszcze chciała 

wrócić do kwestii pomostów na plaży, naszej głównej plaży w Zaniemyślu, bo pewnie wszyscy 

jesteśmy troszeczkę zdezorientowani, bo informacje, które się pojawiały przynajmniej jeden 

przetarg, drugi przetarg, moje pytanie pierwsze, dlaczego ten przetarg został tak późno ogłoszony, 

w marcu, na koniec marca z bardzo krótkim okresem realizacji, dlaczego ten przetarg nie został 

ogłoszony w styczniu wtedy jest półroczny okres, mógł być półroczny okres realizacji, może by 

cena była też inna, chociaż tutaj z drugiej strony Pan mówi, że cena nasza do przetargu była z 2017 

roku co jest po prostu niedopuszczalne, druga rzecz, mówił Pan, że kwota na, którą teraz została 

przeliczona inwestycja pod tytułem budowa tych pomostów pływających to 525 tys.510 zł bez tych 

płyt kompozytowych drewnopodobnych, jaka jest kwota z płytami kompozytowymi tak z tymi 

deskami kompozytowymi, które mają imitować drewno i też jeszcze moje pytanie jaki jest koszt 

rozbiórki pomostów, bo mówił Pan, że po sezonie będzie ten pomost rozebrany ale i już jest 

wybrana firma, i za jaką kwotę 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  zacznę od końca, jeżeli chodzi o tą kwotę w przybliżeniu ona 

wynosi 14600 zł, rozbiórka tych pomostów, wykonawca znalazł się w ten sposób, że ogłosiliśmy na 

stronie internetowej i na BIP-ie ogłoszenie, też zostały wysłane zapytania ofertowe do 

wykonawców, wpłynęło 9 ofert od kwot bardzo niskich i do kwot bardzo wysokich, byli lokalni 

przedsiębiorcy, byli też przedsiębiorcy nawet ze Śląska, dodatkowo też były przez, oprócz oferty 

cenowej, też przesyłali taką dokumentację potwierdzającą możliwość wykonania tego zlecenia, 

posiadanie odpowiednich uprawnień i na tej podstawie tutaj została wyłoniona firma, która tę 

rozbiórkę pomostów dokona, tak udało się z nimi tak dogadać, że nie będą tego realizowali już 

teraz, w tym momencie będą oczywiście przygotowywali tę rozbiórkę natomiast faktycznie już te 

prace główny odbędą się we wrześniu, no czemu ten przetarg został ogłoszony w takim a nie                          

w innym momencie no ja sobie też zdaję sprawę z tego, że może też nie wszyscy są wtajemniczeni, 

że zmieniło się prawo zamówień publicznych, właśnie od pierwszego stycznia, no i w tym okresie 
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do ogłoszenia przetargu była opracowywana dokumentacja przetargowa, jak ta dokumentacja była 

gotowa to wtedy ten przetarg został ogłoszony, nie wiem co tam jeszcze, o co Pani pytała 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, o koszt jak gdyby pełnego wykonania 

pomostów razem z tymi deskami kompozytowymi 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  tu była gra na czas, chodziło o to z mojej strony, przepraszam, że 

tak mówię, bo od 7 kwietnia jesteśmy w takiej sytuacji kryzysowej ponieważ w Referacie 

Infrastruktury to jest nieobecny kierownik, przypadła ta nieobecność w trudnym czasie kiedy trwały 

dwa przetargi, na pomosty, na Czarnotki tak, że tutaj zostaliśmy wrzuceni też w pełen wir, trzeba to 

było wszystko ogarnąć w związku z czym, też żeby możliwie zmniejszyć koszty, tak, ograniczyć te 

koszty dotyczące tego przetargu został ograniczony zakres, tak, bez tych, bez obicia tego pomostu 

deskami kompozytowymi no i też ten kosztorys, o który poprosiłem, ten zaktualizowany kosztorys 

on miał ograniczony zakres czyli już bez tych desek jeżeli jest taka potrzeba to myślę, że taki 

dodatkowy jeszcze kosztorys obejmujący również obicie tymi deskami kompozytowymi, również 

będzie można przeprowadzić, natomiast też z takiego dialogu pomiędzy wykonawcami, którzy 

zadawali pytania w tej procedurze przetargowej wynika, że koszt tych desek kompozytowych jest 

bardzo wysoki to jeżeli Państwo śledzicie te ceny chociażby, być może myśląc o swoim własnym 

tarasie, czym go zrobić, czy drewnem, czy deskami kompozytowymi to kompozyt jest bardzo, 

bardzo drogi no ale też taka ciekawostka no, bo w samym projekcie budowy tych pomostów no nie 

ma żadnego wymogu, że musi być obicie tymi deskami kompozytowymi, w projekcie tych desek 

kompozytowych nie ma, tak, sprawdzaliśmy dokumentację przetargową ani w części opisowej tam 

nie ma czasu nie ma czegoś takiego ani w części rysunkowej no i w związku z tym no, że musiałem 

na też wejść bezpośrednio w środek tego przetargu i zobaczyć jak to wszystko wyglądało, jak 

wyglądały te kosztorysy, tą kuchnię całą poznać, no to też rozmawiałem z Panią projektantką i to 

zostało potwierdzone, że te deski kompozytowe wcale nie były takie konieczne, w związku z tym, 

że też trzeba było szybko reagować to już kosztorys, poprosiłem o kosztorys już bez tych desek 

kompozytowych, myślę, że też Państwo, moja propozycja jest taka, żeby ze względu na sytuację 

budżetową w tym roku wykonać no minimalny zakres prac czyli rozebrać te istniejące pomosty, 

natomiast samą, sam przetarg na budowę tych nowych pomostów no jednak przesunąć na, na rok, 

na rok przyszły tak, że myślę, że Państwo, że jest jeszcze czas, że Państwo jako radni też możecie 

wyrazić swoją opinię czy chcecie, żeby te pomosty były bez tej deski kompozytowej, żeby 

wyglądały na przykład jak pomost w Łęknie, czy na Zwoli, czy też chcecie, żeby koniecznie jeszcze 

to było obudowane, no ale to też będzie oczywiście kosztowało 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  dziękuję, jeszcze mam, jeszcze mam jedno 

jedną prośbę, jeżeli chodzi o Plac Berwińskiego, bo to już drugi tydzień jak zaczął się sezon 

"kolejkowy", zaczął się sezon turystyczny i nasz Plac Berwińskiego można powiedzieć jest stary, 

jest nie zrewitalizowany aczkolwiek to nie znaczy, że musi być zaniedbany i tak co tydzień rano                                       

w poniedziałek, przy, na Placu znajduje, chyba każdy z nas znajduje hałdy śmieci pozostawione po 

rynku, który ma miejsce w poniedziałek, pewnie osoby wyznaczone do tego, żeby sprzątać, 

sprzątają, bo te śmieci znajdują się przy koszach ale to są hałdy, które przy wietrze są rozwiewane 

po całym Placu, następne rzeczy to klomby, kwietniki, które tam się znajdują w tej chwili to są po 

prostu zachwaszczone, wiadomo, że tak te klomby to są bardzo awangardowe w Zaniemyślu, bo to 

są końcówki czy zwężki rur studzienek kanalizacyjnych aczkolwiek niekoniecznie te chwasty 

muszą się tam w nich znajdować, można wypielić dróżki, można te płytki chodnikowe, które 

okalają dróżki można podnieść i pomimo tego, że ten Plac jest stary będzie wyglądał chociaż, 

chociaż zadbanie, a zwłaszcza to jest ważne w tym okresie wiosennym, gdzie wszyscy, czy letnim, 

gdzie wszyscy wychodzimy, gdzie wszyscy to widzimy, przyjeżdżają goście kolejką, przynajmniej 

ten pierwszy weekend kiedy kolejka tutaj kursowała ulica Poznańska wyglądała jak deptak w 

Poznaniu w latach 90, taki był tutaj ruch i ten Plac Berwińskiego, przy którym wszyscy przechodzą 

taki zaniedbany jest tak, że Panie Wójcie nie wiem być może trzeba te śmieci po prostu w niedzielę 

zaraz zebrać, żeby te hałdy nie straszyły, żeby nie rozwiewały się po całym rynku, no i przede 

wszystkim też trochę zadbać o estetykę tego, tego Placu, jeszcze radna Katarzyna Gomułkiewicz, 

bardzo proszę 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tak jak chciałam nawiązać do tej wypowiedzi ponieważ kilka 

dni temu zupełnie z innych względów zajrzałam do naszego Regulaminu Targowiska i tam 

natknęłam się na taki zapis, że to sprzedający są odpowiedzialni za czystość na Placu i po 

zakończeniu dnia handlowego powinny, powinni posprzątać swoje odpady, ponadto w Regulaminie 

są wyznaczone odpowiednie osoby do egzekwowania tego, do kontroli i egzekwowania 

wykonywania tego Regulaminu to a propos czystości natomiast co do donic, gdyby tylko na 

przykład była taka świadomość, że można te donice zagospodarować to ja myślę, że na pewno by 

się znaleźli chętni mieszkańcy, którzy by to zrobili własnym sumptem tylko może brak takiego 

sygnału 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  Panie Wójcie zgłaszamy te uwagi, myślę, że 

póki co, póki Gmina ma umowę z naszą, naszym Zakładem Komunalnym na oczyszczanie tych 

miejsc publicznych i utrzymanie zieleni myślę, że najpierw pewnie do nich należy się zwrócić, żeby 
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po prostu ten Plac uporządkować i przed sezonem, żeby on, żeby on po prostu zaczął normalnie 

wyglądać, czy jeszcze pytania do Pana Wójta, radna Katarzyna Gomułkiewicz bardzo proszę 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  ja tylko, nie chciałabym, żeby ta informacja o tym Czystym 

Powietrzu została źle odebrana to, że Gmina nie podpisała Porozumienia to znaczy, że póki co, 

mam nadzieję, że póki co, nie będzie tego Punktu Konsultacyjnego natomiast mieszkańcy jak 

najbardziej mogą samodzielnie wnioskować do Wojewódzkiego Funduszu o dofinansowanie, 

ewentualnie pożyczkę na wymianę piecy 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, tak brak Punktu Konsultacyjnego w Gminie Zaniemyśl nie oznacza, 

że mieszkańcy Gminy nie mogą z tego korzystać  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  pewnie łatwiej byłoby im z Punktem 

Konsultacyjnym, bo i miejmy nadzieję, że uda się go w końcu stworzyć, nie widzę dalszych pytań 

do informacji Pana Wójta, dziękuję Panie Wójcie, przechodzimy do punktu piątego, informacje 

Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl 

5. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, sprawozdanie Rady Gminy Zaniemyśl                               

w okresie od 29 marca do 31 maja 2021 roku, w okresie sprawozdawczym odbyła się jedna sesja 

Rady Gminy Zaniemyśl to jest XXXI sesja, 29 marca, Radni Gminy Zaniemyśl brali udział                           

w pracach Komisji wspólnej Rady Gminy Zaniemyśl celem omówienia bieżących wniosków oraz 

analizy projektów uchwał procedowanych podczas sesji Rady Gminy Zaniemyśl, 34 Komisja 

wspólna Rady Gminy odbyła się w terminie 24 maja 2021 roku celem analizy projektów uchwał                      

i spraw bieżących Rady, Komisja Oświaty i Kultury odbyła jedno posiedzenie 26 kwietnia 2021 

roku, na posiedzeniu dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu Pan Bartosz 

Godziewski przedstawił szczegółowo plan i harmonogram Zaniemyskich Bitew Morskich w 2021 

roku, omówiono również możliwość finansowania Klubów Sportowych w systemie dotacyjnym 

oraz działania promocyjne i turystyczne prowadzone przez Urząd Gminy Zaniemyśl, Komisja 

Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia, pierwsze posiedzenie 21 maja, na posiedzeniu omówiono 

realizację funduszy sołeckich w 2020 roku, prawidłowość wykorzystania dotacji dla klubów 

sportowych i innych podmiotów oraz zaplanowano zakres zagadnień do kontroli przed 

opracowaniem opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Zaniemyśl za 2020 

rok, drugie posiedzenie miało miejsce 28 maja i posiedzenie poświęcone było omówieniu aktualnej 
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sytuacji wyspy Edwarda w Zaniemyślu, Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna 

Dąbrowska wzięła udział w spotkaniu ze Starostą Powiatu Średzkiego Panem Ernestem 

Iwańczukiem w sprawie planów modernizacji infrastruktury kolei wąskotorowej na terenie Gminy 

Zaniemyśl, kolejne spotkanie w przedmiotowej sprawie odbyło się już na terenie dworca                                   

w Zaniemyślu a uczestniczyli w nim ze strony Gminy Zaniemyśl Pan Wójt Jan Sulanowski oraz 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl a ze strony Powiatu i Rady Powiatu członek zarządu 

Powiatu Średzkiego Pan Michał Matelski i radny powiatowy Pan Maciej Pawlikowski, 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl na wniosek prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej                     

w Zaniemyślu Pana Mirosława Derdaka wzięła udział w spotkaniu dotyczącym funkcjonowania 

gminnej oczyszczalni w Jeziorach Małych, w przedmiotowym spotkaniu wzięli również udział 

Wójt Gminy Zaniemyśl Pan Jan Sulanowski, technolog gminnej oczyszczalni ścieków Pan 

Mirosław Nowak i kierownik działu Wodociągów i Kanalizacji Pan Przemysław Łukaszyk i teraz 

przedstawię Państwu informacje, które tam były nam przekazane, przepustowość gminnej 

oczyszczalni ścieków w Jeziorach Wielkich wynosi 750 metrów sześciennych na dobę, jest w 80% 

wykorzystana, aktualnie ścieki dowożone stanowią 22% ilości doprowadzonych ścieków do 

oczyszczalni w Jeziorach Małych, technologicznie oczyszczalnia przygotowana jest na dostawę od     

6 do 8% objętości ścieków dowożonych w całym strumieniu ścieków co nie pozwala na nadmierne 

gromadzenie i przyrost osadów, a co za tym idzie na czyszczenie stawów z osadów w trybie 6 do 8 

lat, przy tak dużym dopływie ścieków dowożonych charakteryzujących się wysokim stężeniem 

biogenów, aby oczyszczalnia mogła funkcjonować i odprowadzać oczyszczone ścieki do 

środowiska należy wykonywać czyszczenie jej z osadu w trybie corocznym, maksymalnie 

dwuletnim, w związku z powyższym w trybie pilnym należy usunąć wszystkie osady z gminnej 

oczyszczalni ścieków, to jest z trzech stawów, przy czym plan Zakładu Gospodarki Komunalnej 

zakładał na 2021 rok czyszczenie tylko jednego stawu, tego pierwszego, najmniejszego, kolejne to 

podjąć działania mające na celu opracowanie bilansu ilościowo-jakościowego ścieków                                

z uwzględnieniem stanu istniejącego i rozwoju gminy Zaniemyśl no i kolejne to na podstawie 

sporządzonego bilansu w trybie pilnym opracować plan rozbudowy oczyszczalni ścieków wraz                    

z rozbudową infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej należy dodać, że technologicznie nie ma 

już możliwości usprawnienia gminnej oczyszczalni ścieków w Jeziorach Małych w wersji 

kompleksowej rozbudowy, w terminie do 30 kwietnia 2021 roku radni zobowiązani byli złożyli 

złożyć oświadczenia majątkowe do Przewodniczącej Rady, wszyscy radni z tego obowiązku się 

wywiązali, celem weryfikacji oświadczenia radnych zostaną przekazane do Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej a sprawozdanie Przewodniczącej Rady do Wojewody 
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Wielkopolskiego, szczegółowe dane dotyczące posiedzeń Rady Gminy Zaniemyśl wraz                                 

z protokołami znajdują się na stronie internetowej Gminy Zaniemyśl w zakładce Rada Gminy oraz 

w systemie e-sesja, to informacje z działalności Rady Gminy Zaniemyśl, czy macie Państwo 

pytania do przedstawionych informacji, ja myślałam, że pierwsze pytanie będzie ile będzie 

kosztowało czyszczenie następnych dwóch stawów, ale pomińmy to, skoro są, zaplanowany jest 

tylko jeden staw, a konieczność jest czyszczenia trzech stawów, dobrze skoro nie ma dalszych 

pytań przechodzimy do kolejnego punktu, do punktu 6, interpelacje i zapytania radnych 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie 

interpelacje, może zacznę od, może jedna interpelacja i jedno zapytanie, zacznę od zapytania z dnia 

24 maja 2021 roku, jest to zapytanie złożone przez radną Katarzynę Gomułkiewicz 
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to pierwsze zapytanie i teraz interpelacja, interpretacja z dnia 17 maja, moja interpretacja, 

interpretacja Justyny Dąbrowskiej 
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to jest interpelacja i teraz płynnie przejdziemy do punktu 7, odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych dlatego, że Pan Wójt na moją interpelację już zdążył w tym czasie odpowiedzieć 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że po ostatnim, ostatniej kolizji, która 

była na tym skrzyżowaniu jeżeli chodzi o tutaj przynajmniej Policję naszą nie będzie problemu                            

z uzgodnieniem, z uzgodnieniem tej zmiany organizacji ruchu, bo faktycznie skrzyżowanie jest 

bardzo niebezpieczne, my mieszkańcy tych ulic wiemy, że to nie jest, dla nas to nie jest 

skrzyżowanie z drogą główną i z drogą podporządkowaną my je traktujemy tak jakby to było 

faktycznie skrzyżowanie równorzędne, zatrzymujemy się, pilnujemy ale tak jak mówiłam jest tam 

bardzo duży ruch i naprawdę spotkanie samochodu z rowerzystą albo z dzieckiem jadącym na 

rowerze skończy się po prostu kiedyś naprawdę tragicznie, nie ma dalszych odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania, przechodzimy do punktu 8, podjęcie Apelu w sprawie utworzenia 

Posterunku Policji w Zaniemyślu 

8. Podjęcie Apelu w sprawie utworzenia Posterunku Policji w Zaniemyślu. 

Projekt Apelu odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Apel stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy chcą Państwo zająć jeszcze stanowisko                    

w sprawie przedmiotowego Apelu, jeżeli nie to przechodzimy do głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Apelu w sprawie utworzenia Posterunku Policji w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, radny Tomasz Grabowski bardzo proszę 
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Radny Tomasz Grabowski, przepraszam po fakcie, a tak mi się jeszcze nasunęło, czy w związku                   

z tym że Posterunek powstałby w Zaniemyślu to się wiąże z dodatkowymi kosztami dla Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, to znaczy tak, Posterunek Policji rządzi się 

swoimi prawami czyli lokal, który w tej chwili Policja zajmuje, dwupokojowy, jest 

niewystarczający, ale cała ta część pomieszczenia, które jest, które kiedyś było Komisariatem jest 

jak najbardziej adekwatna do tego, jak zwykle będzie się to z remontem, czy od malowaniem tych, 

tych pomieszczeń, które mamy zaplanowane, w związku z tym to jest to, a jeżeli chodzi o etaty to 

już to nie nasza, to już jest sprawa Policji wewnętrzna, przyznanie etatów myślę, że dobrze mówię 

prawda Pani Sekretarz, Pani Sekretarz jest na bieżąco z Komendantem ale właśnie to tak mniej 

więcej wygląda, my zapewniamy lokal, który de facto jest do dyspozycji, a jeżeli chodzi                                 

o zapewnienie obsługi personalnie to już jest w gestii Policji 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys,  rozmawiałam z Panem Komendantem również na ten temat                            

i zgodnie z przepisem prawa Komendant Powiatowy będzie mógł skierować prośbę, wniosek do 

Wójta o finansowanie w wysokości dwóch, wynagrodzeń 2 etatów, takie jest prawo Pana 

Komendanta czy skorzysta to zobaczymy jak będzie, jeżeli będzie istniał Posterunek, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  to jest Apel i nasza prośba, zobaczymy czy 

tutaj wszyscy, do których apelujemy przychylą się do naszej prośby o to, żeby ten Posterunek 

Policji w sumie po ponad 20 latach do Zaniemyśla powrócił 

 

Radny Tomasz Grabowski, taka konkluzja jak ich nie będzie kosztowało to się przychylą 

9. Podjęcie Apelu w sprawie przebudowy drogi powiatowej 2468P. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, próbować trzeba zawsze, kolejny Apel, punkt 

9, podjęcie Apelu w sprawie przebudowy drogi powiatowej 2468 P 

Projekt Apelu odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Apel stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz bardzo proszę 
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  nie mam pytania ale raz jest numer przekręcony, w pierwszym 

paragrafie, jest droga 2486, a we wszystkich pozostałych miejscach 2468 i pewnie 68 jest 

prawidłowa, w pierwszym paragrafie, tak 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  ten drobny chochlik, który się wkradł 

zostanie poprawiony, ale myślę, że to w żaden sposób nie przeszkadza temu żebyśmy podjęli 

uchwałę, podjęli Apel, bardzo proszę o przystąpienie do głosowania 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Apelu w sprawie przebudowy drogi powiatowej 2468P 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

10. Podjęcie uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego przedstawiła kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Anna Zimmer 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/213/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości przedstawił Wójt Gminy Jan Sulanowski 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/214/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl, kolejnych 

umów najmu garaży, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl przedstawił Wójt Gminy Jan 

Sulanowski 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl, kolejnych umów najmu garaży, 

stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/215/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl przedstawił 

Wójt Gminy Jan Sulanowski 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy pytania ze strony Państwa radnych do 

przedmiotowej uchwały, radna Katarzyna Gomułkiewicz bardzo proszę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  ten projekt różni się od tego, który omawialiśmy na Komisji 

wspólnej może jakiś komentarz, parę zdań 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  poprzedni projekt umowy dotyczył jeszcze jednej części działki, 

teraz dokładnie tutaj adresów Państwu nie przytoczę, natomiast tutaj się wstrzymałem z tym, z tą 

działką z tego względu, że ta część działki, która miałaby być dzierżawiona może być tutaj 

wykorzystana w tym momencie przez gminę Zaniemyśl do tego, aby tam zbudować, aby tam 

wybudować plac zabaw, taki zgodny z oczekiwaniami Sołectw, mieszkańców tego Sołectwa tak, że 

akurat ten grunt można powiedzieć, że się lepiej nadaje, dlatego taka, dlatego taka zmiana uchwały 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  dobrze czy pytania jeszcze w przedmiotowej 

sprawie, jeżeli nie to przystępujemy do głosowania 

innych uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/216/2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 

przedstawił Wójt Gminy Jan Sulanowski 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/217/2021 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
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6) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl przedstawiła 

Sekretarz Gminy Marta Tomys 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tutaj nam się nie zgadza uchwała z tytułem, spójrzcie na ten 

tytuł 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, miałam wrażenie, że czytam, miałam wrażenie, że czytam co 

innego niż mówi Pani Przewodnicząca, chyba tak było 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ta uchwała, którą Pani Sekretarz przeczytała 

faktycznie jest tu podłączona ale tytuł jest od następnej, są podmienione 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, tutaj powinno być zawarcie zgody na zawarcie przez wójta 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości rolnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  stanowiących własność gminy Zaniemyśl 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, tak, wyrażenie zgody na wydzierżawienie tutaj mamy w drodze 

przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości rolnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  tak Czarnotki 151 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  ale patrzysz teraz na otwartą uchwałę, na uchwałę patrzysz 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  tak mam uchwałę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  no właśnie i tą uchwałę, a jak spojrzysz na esesję to mamy ten 

tytuł, który widzimy na ekranie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, w każdym bądź razie mamy uchwałę                               

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego ograniczonego 

nieruchomości rolnych stanowiących własność gminy Zaniemyśl 
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Sekretarz Gminy Marta Tomys, tak dokładnie, myślę, że w esesji jest nie tak, a to co czytałam 

jest okej 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, to jest okej, to co Pani czytała, tak, 

kontrolowałam, jest okej, są to działki w obrębie geodezyjnym Czarnotki, tak i w obrębie 

geodezyjnym Luboniec, Mądre i Zwola 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, tak dokładnie 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  dobra głosujemy tą przetargową 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze jesteśmy gotowi Pani Basiu do 

głosowania skończyliśmy 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  była prezentowana ta uchwała, którą Pani ma pod siódemką  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, załączyć głosowanie do tej uchwały, która 

była omówiona czyli do tej, która jest podpunktem 6, 7, tytuł, tak proszę tylko zamienić i będzie się 

wszystko się zgadzało, nie, myślę, że, to może 10 minut przerwy na zmianę tutaj tego tytułu tak, 

żeby się wszystko zgadzało, a my odpoczniemy 

 

10-cio minutowa przerwa 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, wznawiam obrady naszej sesji, punkt 6 czyli 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnych stanowiących własność gminy Zaniemyśl, teraz już projekt 

zgadza się z treścią, z treścią, która jest w esesji, został odczytany, czy jeszcze macie Państwo do 

przedmiotowego projektu pytania, jeżeli nie to bardzo proszę o głosowanie 

 

innych uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości 

rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/218/2021 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

7) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl Sekretarz 

Gminy Marta Tomys 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/219/2021 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

8) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2021 Sekretarz Gminy 

Marta Tomys 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo czy chcecie Państwo wnieść 

jakieś poprawki do przedmiotowej uchwały, radna Katarzyna Gomułkiewicz bardzo proszę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, nie mam żadnych poprawek ale krótki komentarz, krótki, bo 

wszystko co chciałam powiedzieć na temat miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli 

powiedziałam w roku ubiegłym i 2019 więc teraz tylko tyle, że Zaniemyśl zasługuje na kąpielisko 

zwłaszcza wtedy, gdy organizatorem jest gmina Zaniemyśl 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  myślę, że chyba wszyscy się z tym zgadamy 

i tak jak na Komisji prosiliśmy o przedstawienie kalkulacji i kosztów jaki by w przyszłym roku, 

gdybyśmy stworzyli miejsce, kąpielisko, jak będą wyglądały koszty stworzenia, jakie wymogi 

myślę, że będzie to czas przyszły ten, ten rok tak, żeby w przyszłym roku kąpielisko być może na 

terenie gminy Zaniemyśl mogło powstać 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan Wójt bardzo proszę 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  proszę Państwa ten temat już był wcześniej poruszany i ja 

znalazłem takiego tutaj maila przygotowanego przez Referat Infrastruktury na pytanie dlaczego 

ratownicy na plaży w Zaniemyślu nie działają przez cały sezon, odpowiedź tak, jest taka, że to 

wynika z rozporządzenia, koszt przygotowania plus, to jest rozporządzenie w sprawie, proszę 

Państwa to można otworzę tego maila, dokładnie, rozporządzenie w sprawie wymagań dotyczących 

wyposażenia wyznaczonych obszarów wodnych w sprzęt ratunkowy i pomocniczy, urządzenia 

sygnalizacyjne i ostrzegawcze oraz sprzęt medyczny, leki i artykuły sanitarne tak, że tutaj jest cały 

zakres wymagań, to Państwo w wolnym czasie mogą się z tym zapoznać tak, że na pewno to są 

koszty, koszt przygotowania plus zakup łodzi motorowej na ten moment trudno oszacować 

natomiast koszt ratowników na cały sezon to szacunkowo 50 000 zł brutto, wycena ratowników na 

44 dni w godzinach 10:00 do 18:00, 7 dni w tygodniu to 25 000 złotych brutto tak, że na pewno 

tutaj istotne są koszty, a jeszcze tak wracając do punktu czwartego i do pytania zadanego, 

przepraszam, że tak się wciąłem zapytania o ten azbest, przepraszam, bo dostałem odpowiedź od 

Pani Honoraty, która bacznie obserwuje, więc przepraszam, że nabór wniosków na azbest trwa do 

30 czerwca, wniosek jest przygotowany i prawdopodobnie w tym tygodniu zostanie złożony, 

wniosek zgodnie z budżetem stanowi 35 000 złotych wartość całkowita, z czego 30% wkład własny 
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i 70% dofinansowania z funduszu tak, że to wszystko, bardzo dziękuję i przepraszam, że nie                        

w temacie ale Pani Honorata odpisała 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze czy w temacie pytania do 

przedmiotowej uchwały, jeżeli nie to bardzo proszę o włączenie głosowania 

innych uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jolanta Jóźwiak, 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/220/2021 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

9) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku 

kalendarzowym 2021 przedstawiła Sekretarz Gminy Marta Tomys 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję czy chcecie Państwo wnieść jakieś 

poprawki do przedmiotowej uchwały, nie widzę zgłoszeń, myślę, że możemy przystąpić do 

głosowania 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  jeśli mogłaby Pani zaznaczyć, że się wstrzymuję 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  Pani radna proszę podejść może do Pani 

Basi i oddać głos 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  tak mogę tam, okej 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, coś dzisiaj problemy z aktualizacją ale 

wszystko dobre co się dobrze kończy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2021 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jolanta Jóźwiak, 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/221/2021 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/196/2020 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 

22 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego przedstawiła 

Sekretarz Gminy Marta Tomys 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję podjęcie tej uchwały poprzedziło, 

poprzedziła korespondencja z zarządem Powiatu Średzkiego również na moje spotkania także Pana 

Wójta z członkiem zarządu i z radnym powiatowym, projekt zmiany jest Państwu radnym bardzo 
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dobrze, dobrze znany, omówiony bardzo szczegółowo czy jeszcze pytania do, do przedmiotowej 

uchwały, jeżeli nie przystępujemy do głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXIX/196/2020 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/222/2021 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

11) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, Pani Przewodnicząca zanim Pani Skarbnik zaprezentuje tutaj tę 

uchwałę to chciałbym tutaj Państwa przeprosić za to, że ten projekt uchwały, który Państwo 

otrzymali, że on wpłynął tak bardzo późno, no chciałem tutaj zapewnić że, to absolutnie nie 

wynikało z tej z winy Pani Skarbnik tylko po prostu prace nad zmianami tego budżetu to dosyć 

długo trwały, pojawiały się jeszcze kolejne tematy też między innymi rozważana była sprawa tego 

Czystego Powietrza tak, że jest to niedogodność no ale tutaj nie ma jakiejś winy na pewno ze strony 

urzędników tylko po prostu to jest żywy materiał 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, czy mam tak jak poprzednicy odczytać projekt uchwały 

czy przedstawić najważniejsze zmiany 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie, bardzo prosimy o przedstawienie 

najważniejszych zmian 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo czy pytania, uwagi do 

przedmiotowego projektu uchwały, bardzo proszę radny Marciniak, bardzo proszę 

 

Radny Michał Marciniak,  Szanowni Państwo, Panowie i Panie sołtysi, Szanowni Państwo 

zgromadzeni przed ekranami swoich monitorów, ja bym chciał troszkę Państwu naświetlić o co 

chodzi w przedmiotowej uchwałę, która ma być za chwilkę głosowana, mianowicie jak dla mnie ta 

uchwała w tym momencie nie powinna mieć miejsca, nie powinna być w ogóle wywoływana                            

z tego względu, iż dotyczy ona między innymi wykreślenia zadania budżetowego, przebudowy 

ulicy Morelowej i Wiśniowej, zmniejszono na ten cel zadanie w kwocie 1.698.000,00 zł, Pan 

Komisarz pełniący funkcję Wójta argumentował to faktem, iż nie otrzymał on dotacji na 

finansowanie tego zadania, ja chciałbym zaznaczyć, że jest to precedens jeżeli chodzi o Gminę 

Zaniemyśl ponieważ w ostatnim dwudziestoleciu nie było takiej sytuacji, żeby takiej rangi 

zadaniem było usuwane w trakcie trwania roku budżetowego, oczywiście były nanoszone różne 

zmiany, to były zmiany kosmetyczne ale nie zadanie tej rangi może z wyjątkiem ulicy Ogrodowej, 

gdzie nie wszystkim mieszkańcom odpowiadał projekt tej ulicy i nie wszyscy się z tym zgadzali,                  

w związku z tym faktycznie ta droga gdzieś została przesunięta w realizacji, ale występując jako 

radny w imieniu, w imieniu mieszkańców ulicy Morelowej i Wiśniowej stanowczo nie zgadzam się 

na takie postępowanie, żeby droga, na którą mieszkańcy czekają od ponad 15 lat w tym momencie 

została tak naprawdę wycofana z budżetu, realizacji w tym roku, tym bardziej, że no odbyło się 

wcześniej spotkanie z Panem Wójtem, ustalenia były, były inne, był kompromis wypracowany                       

z mieszkańcami, że można ewentualnie to zadanie podzielić na dwa etapy, jedna nitka drogi w tym 

roku, druga w następnym, w związku z tym bardzo Państwa proszę o to, żebyście Państwo 

zagłosowali przeciwko tej uchwale stając po stronie, stronie mieszkańców gminy Zaniemyśl, gdzie 

naprawdę zmagają się z bardzo uporczywymi skutkami tej drogi, gdzie się strasznie kurzy, gdzie są 

elewacje do, do czyszczenia, tak jak powiedziałem wcześniej za Wójta Urbasa było tak, że jeżeli 

nie otrzymał on dotacji brał preferencyjny kredyt i tam inwestycje były realizowane, najwyżej 

później starał się w jakiś sposób to rekompensować szukając innych środków, ale nie może być tak, 

że pojawia się przeszkoda i my nagle odstępujemy od wykonywania zadania, poza tym uważam, że 

to powinno być wyzwanie dla nowo wybranego Wójta, wybory odbywają się za dwa tygodnie i to 
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nie jest czas i miejsce na wywołanie uchwały, w której będzie usuwane tak duże przedsięwzięcie, 

dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo proszę teraz udzielam głosu 

radnemu Markowi Stroiwąsowi 

 

Radny Marek Stroiwąs, ja chciałbym zabrać głos w tej samej właśnie w temacie tutaj co radny 

Marciniak mówił myślę, że on wyczerpał ten temat dosyć konkretnie tak, że dziękuję bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze dziękuję bardzo, kolejny radny 

zgłoszony do dyskusji to radny Tomasz Grabowski, bardzo proszę 

 

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję w tej samej kwestii natomiast miejmy też na uwadze 

to, że jeżeli przesuniemy zadanie na 2022 to zadania, które były przewidziane na 2022 rok przesuną 

się w dalszych etapach, co skutkuje tym, że ludzie którzy też czekali na drogi, na modernizację czy 

utwardzanie zostaną z niczym, dziękuję 

 

Radny Michał Marciniak,   ja tylko jeżeli mogę to dopowiedzieć to tylko chciałem zaznaczyć, że 

według wszystkich firm ratingowych jeżeli chodzi o kwestie związane z budownictwem szeroko, 

rozumianą deweloperką, ceny będą szybowały do góry i to bardzo mocno o czym świadczy już 

pojawiająca się inflacja, w budownictwie jest bardzo, w związku z tym, że kredyty są, kredyty są 

bardzo nisko oprocentowane to jakby to jest argument też za tym, żeby to inwestycje powziąć teraz 

a druga sprawa też wiąże się z tym, że oszczędności wielu ludzi, którzy są bardzo majętni i do tej 

pory mieli te oszczędności na kontach bankowych w tym momencie i bardzo mocno inwestują                                  

w budownictwo z tego względu, że boją się inflacji, te oszczędności na kontach tak naprawdę nie 

pracują, wszystko powoduje to, że koniunktura budowlana rozwija się, na pewno nie będzie 

najbliższym czasie żadnego zastoju i tak jak teraz mamy zabudżetowane na budowę tej drogi 

niespełna milion, siedemset złotych to śmiem twierdzić, że jeżeli byśmy to zadanie chcieli 

zrealizować za rok to, by było minimum kwota dwóch milionów złotych, zresztą wystarczy 

popatrzeć, był temat poruszany przed chwilką odnośnie pomostów, prawda, że projekty sprzed 

dwóch czy trzech lat mają się nijak do obecnych ofert stawianych przez oferentów, którzy chcą to 

przedsięwzięcie realizować i tu będzie podobna sytuacja, dlatego tym bardziej apeluję do Państwa 
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radnych, żebyście Państwo stanęli po stronie mieszkańców i żebyście zagłosowali przeciwko tej 

uchwale dziękuję, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, kolejny głos w dyskusji Pani radna Katarzyna 

Gomułkiewicz 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, mnie tak korekta budżetu po prostu zasmuciła, 

pokazuje taką dużą bezradność w zakresie pozyskiwania środków na realizację zadania, co do tego 

zadania Morelowa i Wiśniowa było mówione już na etapie uchwalania budżetu, że ono będzie 

wykonane o ile zostaną pozyskane środki zewnętrzne, czy były w przeszłości brane kredyty nie 

wiem, ja pamiętam jak Panu Urbas mówił, że właśnie, że kredytów nie brał i brać nie będzie, ale 

może to były jakieś szczególne pożyczki więc nawet nie jestem tak bardzo zaskoczona to, że to 

zadanie jest teraz wycofywane z tego budżetu no, bo jednak wyniki tego naboru na dofinansowanie 

w Rządowym Funduszu Drogowym już były ogłoszone parę tygodni temu, więc wiedzieliśmy, że 

nasz wniosek został gorzej oceniony, natomiast właśnie zasmuca mnie to, że skoro w jednym 

naborze nam nie wyszło, no to nie próbujemy w żadnym innym, nawet niekoniecznie na to zadanie, 

co do tego co mówił radny Tomasz to faktycznie no nie możemy, bo nagle wycofujemy wszystkie 

zadania w tym, teraz tą korektą proponuje się nam wycofanie Morelowej i Wiśniowej, pomostów, 

jest umniejszenie, finanse na konsultację Placu Berwińskiego, są też oczywiście plusy, jest w pełni 

zabezpieczone, są w pełni zabezpieczone dotacje na, na wszystkie nasze placówki oświatowe, więc 

trudno powiedzieć, że to jest mniej ważne niż budowa Morelowej i Wiśniowej, bez tego szkoły nie 

mogłyby działać no nie mniej właśnie taki straszny pesymizm z tej korekty dla mnie zionie 

 

Radny Michał Marciniak,  jeżeli mogę się odnieść do tego co powiedziała Pani radna 

Gomułkiewicz to oczywiście podzielam jej zdanie, że też mnie to martwi, że jeżeli będziemy w ten 

sposób postępować, że jak pojawia się przeszkoda, problem to my nie szukamy rozwiązania tylko 

od razu się wycofujemy rakiem, to naprawdę gminę Zaniemyśl czeka no bardzo duża zapaść jeżeli 

chodzi o, o równomierny rozwój co do kredytów zaciąganych przez Wójta Urbasa zgodzę się z tym, 

że on faktycznie był niechętny, żeby to robić ale w takich sytuacjach jeżeli do takowych dochodziło 

on to czynił później, oczywiście to były kredyty preferencyjne, jeżeli chodzi o bieżącą sytuację                                       

w gospodarce no najniższe kredyty Szanowni Państwo na pewno, na pewno nie będą niż są w tym 

momencie, moja propozycja jest taka, żeby tą uchwały odrzucić w całości i żeby do niej wrócić, 

oczywiście z poprawkami po wybraniu nowego Wójta dziękuję 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że może troszeczkę nam wyjaśni Pani 

Skarbnik, czy były kredyty, czy 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, ja się wypowiem co do kwestii kredytów, dobrze, jeżeli nie 

wiem, kwestia związana z wycofaniem jakby zadania z uchwały budżetowej to, to jakby nie należy, 

nie należy do mnie więc ja się wypowiem co do kwestii zaciąganych kredytów i pożyczek, do tej 

pory, może za mojej kadencji jako Skarbnika za ten okresie się wypowiem, zaciągane były jedynie 

kredyty preferencyjne dotyczące realizacji czy finansowania zadań współfinansowane ze środków 

unijnych, to były pożyczki zaciągane w Banku Gospodarstwa Krajowego na wkład własny czy też 

jeżeli realizowaliśmy tylko wyłącznie z własnych środków to z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na budowę kanalizacji sanitarnej i obecnie jeszcze 

jesteśmy w trakcie spłaty kredytu na przywrócenie pierwotnego stanu wody jeżeli chodzi o jezioro 

Raczyńskiego, Państwo, że tak powiem w każdej informacji z wykonania budżetu jest ta 

informacja, się znajduje jakie pożyczki były zaciągnięte w trakcie każdego roku, jakie były 

spłacone więc pożyczek na zaciąganie budowy dróg nie było, zaciąganych pożyczek na jakby 

finansowanie działalności bieżącej również nie było, przy konstrukcji korekty budżetu wiadomym 

jest, że taka jest moja powinność, że ja muszę kierownictwo poinformować o różnych 

możliwościach, różnych możliwościach jakby zrównoważenia, zbilansowania każdej uchwały 

budżetowej czy korekty w sprawie zmian w budżecie, o tych możliwościach Pan Wójt również był 

poinformowany, o nich mówiłam Państwu w trakcie wspólnej Komisji, która odbywała się tydzień 

temu, to tyle z mojej strony, jeśli będą oczywiście jakieś dodatkowe pytania postaram się 

odpowiedzieć 

 

Radny Michał Marciniak,  ja tylko jeżeli można chciałbym uzupełnić Pani Skarbnik, że był 

również zaciągany kredyt na kupno pałacu, z tego co pamiętam, w Łęknie, chyba kwota milion, 

osiemset 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler,  to nie jest zaciągany kredyt po prostu powiat, powiat 

średzki rozłożył nam spłatę na raty, ta kwota wchodzi do kwoty długu ale nie jest to zaciągamy 

kredyt ani pożyczka, tak 

 



str. 39 

 

Radny Michał Marciniak,  ja też bym chciał Państwu zwrócić uwagę na jeden zasadniczy fakt, 

myślę, że Pani Skarbnik też to potwierdzi, że   w momencie kiedy została wprowadzona ulga dla 

osób pracujących do 26 roku życia my jako gmina Zaniemyśl z tytułu podatku PIT straciliśmy w 

skali roku kilkaset tysięcy złotych, jeżeli wejdą w życie zapowiedzi, które są w tym momencie 

przygotowywane przez Partię rządzącą od 1 stycznia , gdzie będzie zwolnienia od podatku do 

kwoty 30.000 zł to będą tak astronomiczne dla nas straty z tytułu podatku PIT , że tak naprawdę ja 

nie wiem czy nas będzie stać na jakiekolwiek przedsięwzięcie inwestycyjne bez zaciągania kredytu, 

gmina Kórnik wyliczyła, że oni na tym stracą około 10 milionów, oczywiście to jest zupełnie inny 

rangi budżet, ale to w tym kierunku będzie zmierzało tak, że przesuwanie jakichkolwiek inwestycji 

na następne lata wierząc w to, że będzie więcej pieniędzy, i że kredyty będą tańsze, tańsze na 

pewno Szanowni Państwo nie będą, ja liczę na to po prostu, że Państwo staniecie po stronie 

mieszkańców i zagłosujecie przeciwko tej uchwale, wierzę też tutaj w słowo Pani Przewodniczącej 

dane mieszkańcom, że ona zawsze tutaj staje po stronie, po stronie mieszkańców i tak to się stanie 

na dzisiejszej sesji, dziękuję uprzejmie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo proszę o zajęcie głosu 

radnego Tomasza Grabowskiego 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję to co powiedział radny Michał wcześniej to jest racja, 

faktycznie mniejsze wpływy będą, ale zwróćmy również uwagę na to, że z roku na rok dostajemy 

coraz mniejsze subwencje dla nauczycieli, na edukację w ogóle, w związku z czym, też gmina 

będzie musiała zagospodarować te pieniądze, żeby zabezpieczyć nauczanie naszych dzieci, tak, 

prowadzenie tych szkół, to się wiąże z tym, że w przyszłym roku być może okazać, że nie zrobimy 

żadnej inwestycji jeżeli będziemy przekładali z roku na rok to co w tej chwili mamy zawieszone, 

dziękuję 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler,  ja może tylko, jeśli mogę, to tylko dopowiem, że 

oczywiście taka ewentualność przez gminę istnieje, żeby zaciągnąć w tej chwili już myślę tylko 

kredyt jednak to jest też to co powiedziałam na wspólnej Komisji, musimy wszyscy pamiętać                       

o tym, że to wszystko, znaczy, planowanie budżetu nie opiera się tylko na roku bieżącym, po 

podjęciu uchwały bądź też nie w sprawie zmian w budżecie będziecie Państwo głosować nad 

kolejną uchwałą Wieloletnią Prognozą Finansową, gdzie tam jest już planowanie jakby długoletnie, 

można by długo na ten temat dyskutować tylko bardzo dobrze Państwo wiecie o tym, że tam 
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również mamy wskaźniki związane ewentualnie z zaciąganiem długu czy ze spłatą właśnie tych 

zobowiązań, według planowanych kwot oczywiście gmina Zaniemyśl mieści się w tych, mieści się 

w tych wskaźnikach, jednak tutaj no muszę Państwa jakby również uczulić na to, że to ma również 

wpływ na właśnie na te kolejne lata, jak będzie wyglądał budżet w przyszłych latach, jak co roku 

jest to duża niewiadoma, oczywiście słyszymy również to co, co dzieje się jakby w mediach, co się 

mówi na temat Nowego Ładu, my przeliczeń takowych jeszcze nie robiliśmy, jeśli chodzi o kwestie 

wydatków bieżących no to ten temat był już poruszany w roku poprzednim, czy w roku 2020, gdzie 

przez dłuższy czas borykaliśmy się właśnie z jakbym wyższą wysokością wydatków, wydatków 

bieżących nad dochodami bieżącymi, oczywiście ustawa o finansach publicznych daje możliwość 

pokrycia tej różnicy i tak to są wszystkie te czynniki, na które Państwo też powinniście wziąć                                

i powinniście Państwo wziąć pod uwagę, dziękuję 

 

 Radny Michał Marciniak,  ja tylko jeżeli jeszcze mogę Pani Skarbnik, a na ten moment stan 

zadłużenia Gminy Zaniemyśl procentowo to jest 12% dobrze pamiętam, czy to jest, bo zmierzam do 

tego, że bufor jest 60%, prawda, czyli tak naprawdę 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler,  od momentu jak weszła Wieloletnia, znaczy powiem tak, 

teraz w tej chwili te wskaźniki są jakby wyliczany indywidualnie dla każdej gminy, tak jak 

powiedziałam zadłużenie w naszej gminie summa summarum nie jest wysokie, bo zaciągaliśmy 

tylko te pożyczki jakby, po pierwsze prefinansowane czyli tam, gdzie było współfinansowanie ze 

środków unijnych, bądź też była możliwość zaciągnięcia również na preferencyjnych warunkach 

pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, tak, jeśli chodzi                                                                     

o zaciąganie pożyczki no to tutaj ja również i Państwa, i Pana Wójta informowałam o tym, że jeśli 

takowa miałaby być zaciągnięta to tylko wyłącznie na wydatki inwestycyjne, na pewno, że tak 

powiem, nie, nie będę, nie będę ani sugerować, ani planować jakby pożyczek na działalność 

bieżącą, natomiast jeśli pożyczka takowa miała być zaciągnięta no to myślę, że na pewno nie 

można by rozpocząć jakby realizacji inwestycji bez, bez zabezpieczenia finansowego na realizację, 

nie mówię o tej tylko inwestycji, mówię w ogóle na temat inwestycji i po prostu w chwili obecnej, 

tak, no bo tą korektą budżetu widzimy, że te planowane przychody z tytułu pożyczek na pokrycie 

deficytu to jest kwota 500 niecałe 502.000,00 zł i to tak jak informowałam na chwilę obecną jest to 

ta kwota wydatków, która jakby nie ma pokrycia ani w dochodach, ani w innych źródłach 

przychodów, więc tutaj też musimy mieć, mieć to przekonanie, że tą kwotę no albo znajdziemy na 

to właśnie, znaczy ja będę jakby proponowała, ale czy będzie, jaka będzie decyzja władz na 



str. 41 

 

pokrycie tej kwoty, no jeśli nie będzie, nie będzie takiej decyzji no to tak jak informowałam 

musimy bacznie realizować budżet zarówno realizacji jakby dochodów i wydatków no, bo bez 

pokrycia tych źródeł finansowania, tych wydatków na tą kwotę 500 niecałe 2000 zł no możemy, 

znaczy trzeba podejść bardzo racjonalnie jakby do realizacji, jakby tego budżetu i decyzja na pewno 

powinna być podjęta jakby jak najszybciej albo postaramy się, że tak powiem wspólnie wprowadzić 

takie zmiany w budżecie, które pozwolą zniwelować jakby ten deficyt pokryty właśnie 

planowanymi przychodami z tytułu pożyczek bądź też będzie decyzja o zaciągnięciu tego kredytu, 

dziękuję 

 

Radny Michał Marciniak,  ale podsumowując Pani Skarbnik nawet gdybyśmy całą kwotę 

1.700.000,00 zł zaciągnęli z banku na zasadzie kredytu jakby to nie zachwieje funkcjonowania 

gminy Zaniemyśl jeżeli chodzi o te kwestie związane ze stabilizacją dotyczącą procedur 

budżetowania budżetu gminy Zaniemyśl biorąc pod uwagę, że na ten moment stopa zadłużenia 

gminy Zaniemyśl 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, na ten moment ale tak jak powtarzam miejmy 

 

Radny Michał Marciniak,  oczywiście no zawsze musimy myśleć perspektywicznie 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, miejmy również długofalowe planowanie i realizację 

innych zadań w kolejnych latach 

 

Radny Michał Marciniak,  ale chodziło mi o to, że nam nie zachwieje tak, mamy na tyle tą stopę 

zadłużenia niską, że jakby tutaj nie ma tego ryzyka tak 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler,  ale tylko i wyłącznie na chwilę obecną, ja cały czas proszę 

o to i mówię o tym, że to planowanie musi długofalowe tak, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, radna Katarzyna Gomułkiewicz bardzo 

proszę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję chciałam się odnieść do tych ewentualnych 

zmian we wpływach z PIT-u niezależnie od tego czy zmiany w przepisach o podatku dochodowym 
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spowodują, że te kwoty zmienią się trochę lub bardzo to myślę, że i tak nie ma co zakładać, że my 

takiego rodzaju zadania będziemy realizować właśnie z własnych środków, nie wyobrażam sobie 

tego inaczej jak tylko ze środków zewnętrznych, których póki co nie udało się pozyskać, natomiast 

co do działania dla dobra mieszkańców to jeszcze raz zwracam uwagę na te dotacje oświatowe, tą 

zmianą w budżecie zapewniamy finansowanie placówek oświatowych to też jest działanie na rzecz 

mieszkańców, no nie będziemy teraz porównywać ilu mamy uczniów, a ilu mieszkańców na tych 

dwóch ulicach, bo to zupełnie są inne problemy, natomiast nie jest tak, że ktoś tu będzie działał 

przeciwko mieszkańcom głosując w taki lub inny sposób, zawsze się wybiera, wybiera się 

pomiędzy alternatywami 

 

Radny Michał Marciniak,  tak Pani radna Gomułkiewicz ale możemy dzisiaj całą uchwalę 

odrzucić i wrócić do tematu po wyborze nowego Wójta, który być może po prostu będzie miał jakąś 

wizję i koncepcję, tak, skąd pozyskać środki na zarówno jak i oświatę, jak i na tą inwestycję, tak, że 

ja mimo wszystko jestem za tym, żeby to dzisiaj w całości odrzucić dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie dopuszczacie mnie Państwo do głosu ale 

teraz jeszcze Pan Wójt, bardzo proszę 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, Szanowni Państwo, tutaj to co mnie zaskoczyło to taka łatwość czy 

nakłanianie wręcz do zaciągania kredytów, bo ja się zastanawiam no skoro tak dobrze jest 

zaciągnąć kredyt na Morelową to zaciągnijmy jeszcze większy i jeszcze kilka inwestycji 

zrealizujmy skoro ta koniunktura ma się tak pogorszyć, a te kredyty no tak szybko się, nie wiem, 

mają zwrócić, no myślę, że tutaj trzeba podejść do tego no z dużą rozwagą, bo każdy kredyt wiąże 

się też z dodatkowymi kosztami to, że będzie to, że gmina dostanie pieniądze z kredytu to jest 

fajnie, każdy zna to uczucie jak dostaje te pieniądze i może na coś wydać i jest szczęśliwy no ale 

potem musi to, to spłacać to też tak nie jest, że kredyt zaciągnięty na inwestycje na ulicy Morelowej 

dla mieszkańców Łękna będą spłacali mieszkańcy Łękna, nie, to będą spłacali mieszkańcy całej 

gminy, tak to, więc bardzo łatwo, bardzo łatwo jest zaciągać kredyt, bo bardzo miłe jest to uczucie, 

że coś można właśnie zrealizować i już z tego korzystać no ale potem przez dłuższy czas trzeba to 

spłacać no i też ta spłata będzie później miała wpływ na, na to, że mniej inwestycji oczywiście 

będzie realizowanych w latach kolejnych, tutaj też potwierdzam, znaczy potwierdzam, ja też tutaj 

mam informacje dotyczące tych pożyczek, w sumie to wszystko powiedziała Pani, Pani Skarbnik, 

że na takie inwestycje drogowe tutaj się nie pojawiało, były zaciągane na przede wszystkim, na, na 
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takie rzeczy jak kanalizacja, tak, na taki, na tego typu inwestycje też, gdzie było źródło 

finansowania zapewnione, ja poniekąd, to znaczy tak, sprawa jest oczywiście bardzo trudna, 

natomiast ja mam, posiadam pewien komfort, tak tutaj patrząc na to zagadnienie ponieważ nie 

muszę zabiegać o względy no nie muszę się jakoś przypodobać mieszkańcom, jestem osobą                           

z zewnątrz i to co widzę to są po prostu tabelki i te dane liczbowe, które zostały tutaj przedstawione 

przez nasz Referat Finansów, i to co ja widzę, to co ja widzę, to co wynika z tego projektu uchwały 

już z wprowadzonymi zmianami tak, z tymi przesunięciami to proszę Państwa już po tych 

przesunięciach, pomimo tych wszystkich przesunięć i tak mamy deficyt budżetu w kwocie                            

2 milionów sześćset tysięcy złotych, tam z groszami, z czego ponad pół miliona już w tej sytuacji, 

już bo tych przesunięciach by trzeba było zaciągnąć kredyt, czy tam zaciągnąć pożyczki na kwotę 

ponad pół miliona złotych, to jeżeli ten, to zadanie będą Państwo chcieli utrzymać w tym roku, tak, 

no to do tych dwóch milionów trzeba dodać milion, siedemset, tak, a w związku z tym milion, 

siedemset plus te pół miliona no to proszę Państwa to ponad 2 miliony kredytu, tak, trzeba byłoby 

zaciągnąć, żeby móc to wszystko zrealizować, ja mówię poszedłem, podszedłem do tego bez 

sentymentu dlatego w projekcie uchwały, tutaj poleciłem przesunięcie tej inwestycji, tak, 

przesunięcie tej inwestycji na, na kolejny rok, bo uwaga zadanie jest realizowane, tak, to trzeba 

sobie powiedzieć, to zadanie jest realizowane, jest realizowane dzięki Państwu radnym wpisali, 

którzy zagłosowali za budżetem w roku, na rok 2020, gdzie była też przeznaczona kwota na 

opracowanie dokumentacji projektowej, dzięki Państwu ta dokumentacja projektowa została 

opracowana i to już jest realizacja zadania, w skład tej dokumentacji też weszło, znaczy w skład 

dokumentacji, na tą dokumentację została, został uzyskane pozwolenie na budowę no i to 

pozwolenia na budowę jest ważne przez 3 lata, czyli w zeszłym roku gmina je uzyskała tak, że od 

tamtego momentu 3 lata to pozwolenie jest ważne tak, że pewien margines jest, tak, żeby nie stracić 

tego projektu tak jak tutaj z pomostami się martwiliśmy , żeby nie stracić tego projektu, to sprawa 

ulicy Morelowej, Wiśniowej jest dużo lepsza ponieważ Państwo macie, tak, Wójt ma większe pole 

manewru, nie musi się spieszyć, że straci tutaj ten, ten projekt, jeżeli chodzi o ten projekt uchwały 

no to też nie można tak mówić, że to jest projekt dotyczący tylko jednej inwestycji tutaj jest cały 

szereg zmian wprowadzonych dlatego myślę, że jeżeli Państwo myślicie o tym, żeby tą uchwałę 

zatrzymać to może lepiej pomyśleć nad wprowadzeniem jakieś poprawki, powiem tak, ja tego nie 

wymyśliłem, to wymyślili Państwo, to wymyślili też mieszkańcy, z którymi mogłem się spotkać,                          

z mieszkańcami ulicy Morelowej i Wiśniowej, ja przepraszam nie wspomniałem o tym, że bardzo 

przepraszam, w punkcie dotyczącym informacji o działalności międzysesyjnym Wójta ale takie 

spotkanie z mieszkańcami się odbyło, w spotkaniu tym uczestniczyli również Panowie radni, tak, 



str. 44 

 

Pan Marciniak i Pan Stroiwąs, wypowiadali się mieszkańcy, można powiedzieć, że poglądy były 

różne, powiedzmy od takich radykalnych, że trzeba koniecznie całą inwestycję zrealizować w tym 

roku i w ogóle się nie zastanawiać brać kredyt i już po prostu to robić, no ale ja też zapytałem 

mieszkańców czy byliby skłonni pójść na jakiś kompromis, na jakieś ustępstwach, i na przykład 

podzielić to zadanie na etapy, część zrealizować może tak w tym roku a resztę w kolejnym, znaczy 

tak, z mojego punktu widzenia, ja bym optował za tym, aby to zadanie w ogóle podzielić na trzy 

etapy, to oczywiście nikomu się nie spodobało, żeby podzielić na trzy etapy i biorąc pod uwagę 

sytuację budżetową, tegoroczną, żeby ten pierwszy etap zrobić jeszcze w ogóle w przyszłym roku, 

tak, tak, że tutaj widziałem, że na to Państwa zgody na pewno, znaczy tak, na pewno nie byliby 

Państwo z tego zadowoleni, gdyby takie projekt uchwały został przyjęty, no ale wydaje się, i takie 

padły deklarację, że na przykład, gdyby to zadanie podzielić na dwa etapy i to co się da jeszcze 

zrealizować w tym roku a pozostałą część w roku przyszłym to wchodziłoby to w grę, ja się 

zgadzam z tym, że to jest inwestycja bardzo potrzebna, już od długiego czasu o tym słyszę                                

z różnych źródeł, też z takich bliskich źródeł, niestety jest to inwestycja droga, też wiem, że w 

gminie Zaniemyśl jest mnóstwo potrzeb, tak, mieszkańcy zgłaszają zapotrzebowanie na realizacje 

różnych inwestycji, ta inwestycja znajduje się na tej liście priorytetowych inwestycji tak, że tutaj 

jestem przekonany, że jest to rzecz ważna, natomiast wydaje mi się, że dobrze by było, gdyby 

Państwo radni zgodzili się na to, aby to zadanie podzielić na etapy i nie odrzucać tego projektu 

uchwały, ze wszystkim co się tutaj znajduje, to też między innymi ten projekt uchwały, w tym 

projekcie, ten projekt uchwały przewiduje przeznaczenie środków między innymi na zrobienie 

ekspertyzy Hali tak, że no jeżeli ta uchwała w całości by przez Państwa została odrzucona no to 

myślę, że to w znacznym stopniu utrudni funkcjonowanie też Urzędu, no i podejmowaniu różnych 

działań , natomiast myślę, że gdyby Państwo byli skłonni tak, że to powtarzam Państwa w tym 

momencie propozycja, gdyby Państwo byli skłonni, aby podzielić to zadanie na etapy i za, i tylko 

część tej kwoty przeznaczyć w tym roku na realizację tego zadania, a resztę powiedzmy w roku 

przyszłym o to myślę, że byłoby to takie rozwiązanie kompromisowe, ja to proponuję Państwu, nie 

wiem jakie jest Państwa zdanie w tej sprawie, Państwo się, część z Państwa radnych już się w tym 

temacie wypowiadało, mówię też na, na spotkaniu z mieszkańcami no ale teraz jest okazja, żeby 

tutaj to powiedzieć na sesji 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję radny Tomasz Grabowski bardzo 

proszę 
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Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, tego właśnie ostatniego głosu mi brakowało trochę, 

Panie Wójcie, bardzo dziękuję, bo rozmawialiśmy na wszystkie możliwe tematy natomiast nie 

wspominałam Pan wcześniej właśnie o konsultacjach, czy spotkaniu, z ulicami, z mieszkańcami 

ulicy Morelowej i Wiśniowej, którzy też zadeklarowali, że zgodzili by się na to, żeby te inwestycje 

podzielić na dwie części i to nie padło tak naprawdę do tej pory w dyskusji i tak samo nie zapadło, 

tak, nie zapadło czy nie zostało to postanowione, że zapisane w projekcie budżetu, bo gdyby w ten 

sposób podejść właśnie , że dzielimy to zadanie na dwie części to myślę, że większość radnych 

podniosła by rękę na tak, w sytuacji kiedy zadanie zostało całkowicie wykreślone a wiedzieliśmy, 

że rozmowy były prowadzone z mieszkańcami i oni przystali na taki projekt, to dziwię się, że taki 

projekt nie został złożony, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, radna Katarzyna Gomułkiewicz bardzo 

proszę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja jeszcze dokończę, mam wrażenie, że nie powiedziałam tego, 

że po tym jak były ogłoszone wyniki tego Rządowego Funduszu Drogowego tak, tak się nazywa                           

i już było wiadomo, że nie ma pieniędzy z Rządu na Morelową i Wiśniową to pomyślałam, że być 

może jakimiś własnymi środkami będziemy próbowali zrobić ale inne zadanie mniejsze i jako 

pierwsza przyszła mi do głowy Spacerowa w Zwoli, wszyscy pamiętamy, że to było zadanie 

właśnie dwuetapowe, miało być realizowane w latach 2020-2021, a zostało przesunięte na rok, w 

przyszłość, no bo nie było środków, tak jak teraz nie ma środków na Wiśniową i Morelową tak, że 

mamy na naszej liście, w harmonogramie budowy dróg także mniejsze zadania, a co do podziału 

Morelowej i Wiśniowej owszem Pan Wójt mówił, że takie podzielenie tego zadania, projekt 

budowlany na etapy zostanie to zlecone tak, że na spokojnie no niech te prace projektowe zostaną 

wykonane 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo proszę Pan Wójt 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  właśnie jeszcze jeden wątek, tak, który mi umknął no to jest 

kwestia tego dofinansowania mnie nie było tutaj rok temu wtedy kiedy intensywnie, zapewne, 

toczyły się prace nad projektowaniem budżetu na rok 2020, wiadomo, że Pan Krzysztof Urbas pod 

koniec wakacji opuścił ten Urząd, natomiast te wnioski, które były składane do budżetu no to, to 

były propozycje przez niego, tak, proponowane, wiadomo, że na naradach te tematy były omawiane 
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no i Państwo urzędnicy, którzy zostali sami bez głowy, tak, bez kierownika po prostu kontynuowali 

tę linię i odpowiednie wnioski zostały zgłoszone do, do budżetu, no z takich informacji no może 

niepotwierdzonych na, na piśmie ale tak moja świadomość na temat Morelowej i Wiśniowej była 

taka, że pięknie jak, jak gmina uzyska dofinansowanie na ten projekt kwota zgłoszona to było 

właśnie milion, siedemset złotych, no to będzie to realizowane, a jeżeli nie uzyska gmina 

dofinansowania no to wtedy będzie trzeba przesuwać tak realizację tego zadania ponieważ jest to 

bardzo duża kwota, teraz proszę Państwa wyobraźmy sobie taką sytuację, no że akurat ten projekt, 

on miał bardzo, jak się teraz też okazuje, no bo wcześniej człowiek nie był w temacie ale, akurat ten 

fundusz miał bardzo dokładnie określone między innymi kryteria, tak, według, których był 

oceniany, były przyznawane punkty, została stworzona lista rankingowa i jeżeli chodzi o ten 

fundusz no to szanse na to, że ulica Morelowa, Wiśniowa z tego funduszu uzyskałaby 

dofinansowanie to my teraz po czasie wiemy, że była bardzo mała, nie wiem czy Państwo tak się 

orientujecie bardzo dokładnie w tym jak tutaj wyglądał podział tych środków, tutaj dokładnie 

Państwu też nie powiem ile gmin składało wnioski w ramach tego funduszu to niemniej stworzone 

te wszystkie wnioski zostały ocenione pod względem różnych kryteriów, między innymi tego jaką 

ilość mieszkańców ta inwestycja czy ta droga będzie dotyczyła, tak, czy to są jakieś drogi na 

uboczu czy drogi bliżej głównych dróg tak, że tutaj były promowane te zadania, które mogły 

zaspokoić potrzeby większej liczby mieszkańców, stworzone były dwie listy rankingowe, lista taka 

podstawowa projektów, które zaakceptowanych przez premiera, które miały zagwarantowane 

dofinansowania oraz lista rezerwowa no i z tych list, listy rezerwowej były brane pod uwagę te 

inwestycje dopiero wtedy, gdyby któraś z tych, z listy podstawowej by wypadła, tak, jeżeli jakaś 

inwestycja z listy podstawowej wypada no to wtedy wchodzi jakaś inwestycja z listy rezerwowej, 

no i tutaj udało się uzyskać informacje z Urzędu Wojewódzkiego ile w ogóle ta inwestycja uzyskała 

punktów a więc budowa ulicy Morelowej i Wiśniowej w Łęknie uzyskała 40,16 punktów natomiast 

to zadanie z listy rezerwowej, najniżej ocenione, miało 53 punkty tak, że no bardzo widać duży, 

duża przestrzeń do tego, no trzeba byłoby tutaj pomyśleć, znaczy tak, bo na pewno warto będzie 

składać wniosek o dofinansowanie również na te inwestycje, również w tym programie Funduszu 

Dróg Lokalnych no ale jeżeli kryteria pozostaną te same, no to nadal prawdopodobieństwo 

uzyskania dofinansowania akurat z tego funduszu jest, będzie bardzo, będzie bardzo, bardzo małe                    

i no i teraz proszę Państwa wyobraźmy sobie tę sytuację, że no jednak ten projekt jest uzyskany, 

jest oceniony bardzo dobrze, gmina uzyskuje dofinansowanie w wysokości tam 80% z tego miliona, 

siedmiuset, bo tak to wygląda, to nie było dofinansowanie 100% ale 80%, no ja się pytam co dalej, 

to proszę Państwa skoro gmina dostała dofinansowanie, tak, na to półtora miliona to znaczy, że 
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teraz gmina dysponuje półtora miliona złotych i inne inwestycje może zrealizować, to nie, takiego 

założenia z pewnością nie było, tak, tutaj moje przekonanie jest takie, że no ta inwestycja miała być 

na pewno zrealizowane jak będzie uzyskane dofinansowanie a jak nie będzie uzyskane 

dofinansowanie no to wtedy jest taki problem w jakim znaleźliśmy się teraz, niestety ta sytuacja 

rozstrzygnęła się bardzo późno ponieważ myśmy sądzili, że na to, że w pierwszym kwartale wyniki 

tego, wyniki tego naboru, tego konkursu zostaną ogłoszone, no niestety zostały ogłoszone pod 

koniec kwietnia stąd my znaleźliśmy się w takiej sytuacji bardzo niekomfortowej teraz i teraz 

musimy myśleć, no teraz też proszę Państwa trzeba brać pod uwagę, że no tego czasu na całe 

procedury przetargowe, na opracowanie dokumentacji projektowej, ten czas też się kurczy w 

związku z tym rośnie ryzyko, że ta inwestycja no nie wiadomo czy w stu procentach mogłaby być 

zrealizowana, stąd ten pomysł, aby podzielić to na etapy jest jak najbardziej zasadny, ja jakichś 

zmian tutaj po spotkaniu z mieszkańcami Morelowej i Wiśniowej już sam z siebie nie 

wprowadzałem, uznałem, że dobrze byłoby o tym podyskutować właśnie na sesji, zresztą część 

osób zapowiadało, że się na tej sesji pojawi, że będą chcieli zabrać głos ale tutaj jest, tutaj z tym 

akurat nie ma problemu, propozycja jest taka, żeby przeznaczyć powiedzmy 400.000,00 znaczy tak, 

tak to moja propozycja na teraz, tak rzucona, powiedzmy przeznaczyć 400.000,00 na ten rok, na tę 

inwestycję, a resztę na rok kolejny, jeżeli Państwo na tym zależy myślę, że na pewno Państwu 

zależy, no to wtedy ta inwestycja, to wtedy by się ogłosiło przetarg i może już jakieś prace byłyby 

wykonywane w tym roku, prace byłyby zaczęte tak, że mi na pewno w pierwszym, w pierwszym 

odruchu patrzy człowiek na te cyfry, na to co tutaj wynika z budżetu, no ale ten drugi odruch myślę, 

że też ważne było spotkanie z mieszkańcami to co tutaj Państwo radni powiedzieli, stąd też 

podzielenie tego na etapy byłoby zasadne tak, że proszę Państwa moja propozycja jest taka, żeby 

dokonać poprawki i jeżeli już Państwo chcecie odrzucić cały projekt uchwały to 400.000,00 

przeznaczyć na ten rok, a pozostałą kwotę na rok przyszły, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo proszę radny Michał Marciniak 

 

Radny Michał Marciniak,  Panie Wójcie ja chcę się ustosunkować do tego co Pan powiedział, 

szczerze mówiąc ja sobie nie przypominam takiej sytuacji, żeby Wójt Urbas informował, że 

budowa ulicy Morelowej i Wiśniowej zostanie wykonana tylko i wyłącznie pod warunkiem, że 

otrzymamy dofinansowanie zewnętrzne, podobnie jak uchwalaliśmy budżet na bieżący rok, gdy 

rozmawialiśmy na temat inwestycji, w której Pan również też uczestniczył, bo to już było kiedy, 

kiedy Pan już objął stanowisko Wójta Gminy Zaniemyśl, pełniącego obowiązki, tam też nie 
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przypominam sobie, żeby była taka sytuacja, taka rozmowa, że Morelowa i Wiśniowa będzie 

robiona tylko i wyłącznie pod warunkiem otrzymania środków zewnętrznych dlatego tym bardziej 

jestem zdziwiony co, co teraz od Pana usłyszałem, być może Pan, takie rozmowy toczyły się gdzieś 

w kuluarach, Pan gdzieś był bliżej jakiś dokumentów i Pan o tym wiedział, ja na pewno kiedy 

głosowałem, kiedy, kiedy rozmawialiśmy na temat budżetu na ten rok nie przypominam sobie takiej 

sytuacji, to po pierwsze, odnośnie spotkania z mieszkańcami to doskonale Pan, Panie Wójcie ma tą 

świadomość i wiedzę, że mieszkańcy nie zgadzają się na podział budowy ulicy Morelowej                               

i Wiśniowej na więcej niż maksymalnie dwa etapy, biorąc pod uwagę po 50% inwestycji czyli de 

facto w jednym roku robimy jedną drogę, w drugim robimy następną, to co Pan proponuje te 

400.000,00 złotych powoduje, że mamy przynajmniej trzy etapy, tak, tak, że na to na pewno ze 

strony mieszkańców nie było zgody, bo było wyraźnie powiedziane, to zostało też za 

protokołowane, że dwa etapy po 50% mniej więcej, że tak to można, by było przeliczyć, a jeszcze 

chciałbym się ustosunkować do wypowiedzi Pani radnej Gomułkiewicz odnośnie ulicy Spacerowej, 

z tego co pamiętam to w 2019 roku, że przegłosowaliśmy harmonogram budowy ulicy no i teraz są 

realizowane Czarnotki zaraz po Czarnotkach właśnie była Morelowa i Wiśniowa Łękno, a 

Spacerowa w kolejności była zdecydowanie dalej, z tego co ja pamiętam, dlatego jestem zdziwiony 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Spacerowa jest na miejscu pierwszym, na drugim Kórnicka                         

w Śnieciskach, potem Czarnotki, na czwartym miejscu Morelowa i Wiśniowa 

 

Radny Michał Marciniak,  to chyba harmonogram, gdzieś został zmieniony w międzyczasie, bo ja 

sobie przypominam, że Wiśniowa i Morelowa były na drugim miejscu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, to jest harmonogram z grudnia ubiegłego roku, z tego samego 

czasu kiedy był przygotowany, tutaj omawiany projekt budżetu i ja zapamiętałam, że tak właśnie 

było, że Morelowa, Wiśniowa no jednak musiałaby być finansowana z zewnątrz, aby mogła być 

realizowana a 400.000,00 jeszcze, żeby jeszcze wprowadzić więcej od 400.000,00 to jest tyle ile 

mamy w WPF-e na ulice Wawrzyniaka w Zaniemyślu, która też była przesuwana, też miała być 

robiona w 2021 roku 

 

Radny Michał Marciniak,  jeszcze odnośnie tego harmonogramu przyznam się szczerze, że jestem 

bardzo zdziwiony, bo ja nie przypominam sobie, żebyśmy w grudniu zeszłego roku głosowali na 

nowo nad harmonogramem, tym bardziej mnie to dziwi skoro harmonogram był przegłosowany                    
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w roku 2019 tak, że nie wiem czy to była wspólna Komisja czy jakaś Komisja, wspólna tak, być 

może w tym nie uczestniczyłem aczkolwiek dziwi mnie ten fakt, tak, bo jeżeli coś 

przepracowujemy to nie rozumiem po co robimy później głosowanie jeszcze raz, tak, to się mija z 

celem, tak, że ja uważam, że powinniśmy tą uchwałę tak jak jest odrzucić przyjdzie nowy Wójt czy 

Pani Wójt to będzie dla niej wyzwanie, to będzie challenge i ona wówczas, będziemy z nią czy       

z nim rozmawiać jak do tego tematu podejść, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan Wójt bardzo proszę 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, proszę Państwa, bo tutaj nie ma targowania się, przepraszam jakieś 

negocjacji czy też jakieś propozycji, bo jest albo odrzucić, albo nic, znaczy tak, proszę Państwa no 

wybory są 13 czerwca i teraz no w zależności jak to się poukłada nowy Wójt będzie zasiadał być 

może pierwszego lipca, tak, czy tam w pierwszym tygodniu lipca, tak jak myśmy sobie tutaj liczyli, 

w zależności od tego czy to się rozstrzygnie w pierwszej turze, czy w drugiej turze tak, że zanim 

nadejdzie ten moment, że przyjdzie nowy Wójt tak i zanim on się też za znajomi z tymi wszystkimi 

arkanami, z budżetem, z tym jak funkcjonuje Urząd Gminy, jak wygląda budżet, też dosyć dużo 

czasu, dosyć dużo czasu upłynie, ja nie wiem proszę Państwa w jakim zakresie tak, gdyby podzielić 

tę inwestycję na etapy, w jakim zakresie byście Państwo widzieli, żeby zrealizować to zadanie w 

tym roku, tak, w zakresie tak, powiedzmy kwotowo, otóż do tych kwot już teraz tak projektanci na 

moje polecenie opracowują modyfikację tego, tej dokumentacji projektowej, aby można było 

podzielić tę inwestycję na etapy, bo obecnie dokumentacja jest taka, jest tak przygotowana, że jak 

się ogłasza przetarg to jedynie na całość, tak, nie ma teraz możliwości w tym stanie dokumentacji 

podzielić to na jakieś etapy tak, że teraz tak czy owak mogłaby być realizowana jedynie całość, 

tutaj niestety jeszcze nie dostałem takiej informacji bardziej dokładnej jaka mogłaby być ta kwota 

pierwsza, powiedzmy ta pierwsza transza, ja tutaj sobie zakładałem 400.000,00 no ale jeżeli tutaj 

Pan radny powiedział, że te 400.000,00 jest niewystarczające no to proszę zaproponować jakąś inną 

kwotę, ale w tym roku, tak, w tym roku i teraz tak do tej kwoty, którą byście Państwo tutaj 

zaproponowali no to w tym momencie projektanci by dostosowali tę dokumentację, żeby można 

było ogłosić przetarg na mniej więcej właśnie taką kwotę i żeby można już coś było realizować                      

w tym roku tak, że ja proszę Państwa tutaj produkuję propozycję 
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Radny Michał Marciniak,  ja zanim się wypowiem to może pozwolę się wypowiedzieć Pani 

Przewodniczącej, bo cały czas odbieramy jej głos jakie jest jej stanowisko, bo też się spotkała                                  

z mieszkańcami z tego co wiem 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tak ja również spotkałam z mieszkańcami 

bardzo dobrze rozumiem ich jak gdyby desperacje, bo każdy, każda z tych dróg, o których tutaj 

było mówione, czy ulica Spacerowa, czy ulica Wawrzyniaka, czy ulica Kórnicka, czy Morelowa                                    

i Wiśniowa, czy ulica Ogrodowa są tak samo ważne dla mieszkańców, którzy mieszkają przy tych 

ulicach, czy dla użytkowników tak, tak, że bardzo dobrze ich rozumiem i nie po to wprowadzamy 

inwestycje, żeby ich nie realizować, tylko starać się znaleźć takie rozwiązanie, optymalne 

rozwiązanie, żeby jednak te inwestycje były realizowane, część na Zwoli została zrealizowana, była 

ulica Rekreacyjna, Krótka i Wczasowa, została nam ulica Spacerowa, została jeszcze ulica 

Wawrzyniaka, Czarnotki będą realizowane, ulica Kórnicka, ale do czego zmierzam, do tego 

zmierzam, że Panie Wójcie ten projekt budżetu dostaliśmy w ubiegły poniedziałek na Komisję i tak 

naprawdę rzecz biorąc oprócz tego, że, nie my, nie mamy tutaj informacji, zbyt mało informacji co 

możemy zrobić, co to będzie skutkowało, czym to będzie skutkowało w budżecie i jak te, 

przynajmniej tę ulicę Morelowa i Wiśniową podzielić, w tej chwili Pan mówi 400.000,00 to tak no 

rzucam, rzucił Pan 400.000,00 a ja bym spytała Pani Skarbnik czy te 400.000,00 w tej chwili 

wprowadzanie czy to nam coś da, przecież jeżeli 400.000,00 to trzeba też znaleźć na to 

finansowanie, czy po prostu w tej chwili my mamy za mało informacji, żeby w ogóle jakiekolwiek 

działania prowadzić, na Komisji rozmawialiśmy też o tym, że w lipcu będzie kolejny konkurs, 

możemy wtedy również się starać o to dofinansowanie, a poza tym nie wiem, dla mnie co nagle, to 

po diable i jeżeli nie mamy kompletu informacji to dlaczego mamy tą inwestycję w tej chwili już od 

razu zdejmować, tak, nie podjęcie tej uchwały tak naprawdę rzecz biorąc nie będzie skutkowało nie 

wiadomo jakimi zmianami w budżecie, tak, znaczy perturbacjami w budżecie oprócz tego, że nie 

będzie zapewniona kwota na, na z grubsza mówiąc, na ekspertyzę Hali Widowiskowo-Sportowej, 

kolejna sesja jest 30 czerwca być może wtedy będziemy wiedzieć już jak podzielić na ulicę, jak 

będzie się, będą się kształtowały finanse tak, żeby to, żeby realizować tą inwestycję, bo tak jak Pani 

radna Gomułkiewicz powiedziała no takie dziadowanie odejmowanie wszystkiego, no to jest słabe, 

naprawdę, a poza tym ja uważam, że najpierw trzeba przemyśleć sprawę nie rzucać z 400 a może 

500, a może 600, a może 700, może milion, tylko przemyśleć, przeliczyć, przemyśleć i podjąć 

decyzję, racjonalną decyzję i ja uważam, że inwestycje, które są zaplanowane powinny być 

zaplanowane, być może w mniejszym zakresie ale musimy mieć świadomość w jakim zakresie, jaki 
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to będzie, jakie to będzie generowało koszty, a w tej chwili takie nagłe mówienie usuwamy, 

usuwamy, a później co będziemy wprowadzać, to najpierw zastanówmy się, przemyślmy, co 

możemy, jak możemy, na co nas stać, jak to wykonać, żeby ten budżet był realizowany, być może 

w etapach, akurat mówię tutaj o ulicy Morelowej ale, ale w jakiś realnych, bo w tej chwili to 

naprawdę, to jest za mało informacji jak dla mnie myślę, że podejmowanie pochopnych decyzji 

mija się po prostu w tej chwili z celem 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, ja jeśli mogę to tylko dodam ze swojej strony, to o czym 

Państwo już informowałam i na ostatniej Komisji, i na wcześniejszy Komisjach, że po 

sprawozdaniach, wszystkich sprawozdaniach finansowych poinformujemy Państwa jak wygląda 

sytuacja, jakimi wolnymi środkami oraz nadwyżką budżetową dysponujemy i, że wtedy, że tak 

powiem, będziemy też wiedzieć ewentualnie na co, na co naszą gminę stać, jeśli chodzi o kwestie 

wprowadzenia zmian w tym projekcie uchwały i kwotach, które wpłynęły jakby na zamknięcie tej 

uchwały czyli na bilansowanie się tego budżetu, ja wskazałam jakby Panu Wójtowi i Państwu jakby 

trzy możliwości, pierwsza to albo właśnie zaciągnięcie, zaciągnięcie kredytu, druga, takie zmiany                           

w budżecie, które spowodują zmniejszenie deficytu i trzecia ewentualność te środki, które jakby nie 

zostały rozdysponowane z wolnych środków i nadwyżki budżetowej są jakby zaplanowane                                   

w budżetach lat kolejnych, jest to niecała kwota milion,100 zł, że również tą kwotę w całości będzie 

wcześniej można rozdysponować, jedyne komentarz z mojej strony na jaki sobie pozwoliłam to 

właśnie kwestia tych wolnych środków i nadwyżki budżetowej, ponieważ uważam, że jakieś środki 

finansowe na zabezpieczenie kolejnych lat powinny zostać i na pewno nie będę tutaj sugerowała 

Państwu, aby te środki rozdysponować, jeśli taka wola będzie oczywiście będę musiała wprowadzić 

ale jako Skarbnik nie będę, tak jak mówię, Państwa namawiać do, do podziału, do podziału tej 

kwoty, tak jak mówiłam wcześniej jeśli w chwili obecnej czyli już nawet ten projekt uchwały, który 

miałby być przyjęty bądź też, bądź też będzie, bądź też nie będzie przyjęty albo będą wprowadzona 

jakieś autopoprawki to tak i tak nie zwalnia od tego, aby bacznie obserwować realizację budżetu                      

i być może nie podpisywać realizacji pewnych zadań ze względu na to, że no nie wolno pozwolić 

sobie na to, że popiszemy realizację wszystkich umów, a nas po prostu finansowo na to stać nie 

będzie, ja jako Skarbnik nie mogę sobie jakby na to pozwolić i pewno Panu Wójtowi czy 

przyszłemu Panu Wójtowi nie będę takiego działania rekomendować, dziękuję bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję Pan Wójt bardzo proszę 
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Wójt Gminy Jan Sulanowski, proszę Państwa tak, że już kilka propozycji z mojej strony padło no 

wsłuchując się w Państwa głos, znaczy tak, wynika z tego ponieważ tutaj się wszystko koncentruje 

na jednej inwestycji to moja propozycja jest taka, żeby to zadanie, budowa Morelowej i Wiśniowej 

w Łęknie po prostu pozostawić, tak, na ten rok, no i tak jak tutaj Pan radny sugeruje no i tutaj sobie 

Państwo radni, bo Pani Przewodnicząca również, jeżeli ta kwestia wymaga jeszcze dokładniejszego 

zweryfikowania być może też potrzebna jest już ta konkretna informacja od projektantów, żeby 

powiedzieli co w jakich kwotach dokładnie będzie można zrobić, a może już też będzie ten nowy 

Wójt i będzie ponosił odpowiedzialność za, za te decyzję i po prostu mając świadomość tego, że już 

będzie do końca kadencji no to będzie chciał te zadania zrealizować, do końca tej kadencji tak, że 

no moja, istnieje jeszcze możliwość zgłoszenia, jeżeli Państwo nie chcecie poprawki zgłosić no to, 

macie Państwo dyskomfort z tym związany, no to mogę zgłosić autopoprawkę polegającą na tym, 

żeby to zadanie w całości zachować na ten rok, no ale Państwo sami też mówili, że to oczywiście 

tematu nie zamyka i nowy Wójt będzie musiał też się nad tym no głęboko zastanowić tak, ale to nie 

znaczy, że ja będę czekał tak, nic nie robił, tylko czekał na tego nowego Wójta, ktokolwiek nim 

zostanie wybrany, bo w tym czasie zanim przyjdzie nowy Wójt no to mówię będziemy tutaj 

emablować tych projektantów, żeby być może różne warianty zaproponowali tak, że taka jest 

proszę Państwa moja propozycja, zachować, znaczy tak, projekt uchwały zachować w całości za 

wyjątkiem i tutaj ta autopoprawka dotycząca budowy ulicy Morelowej i Wiśniowej w Łęknie, to na 

pewno już tam widzę Pani Skarbnik tu coś pisze, to też będzie miało wpływ na Wieloletnią 

Prognozę Finansową i Pani Skarbnik będzie musiała od nowa wszystko przeliczać, ale jeżeli 

Państwo potrzebujecie czasu, uważacie, że ten czas jest potrzebny to mogę coś takiego zgłosić tak, 

mówię ja mam ta komfortową sytuację tak, gdybym bardzo lekkomyślnie do tego podchodził to 

bym powiedział, a oczywiście weźmy kredyt na wszystko, weźmy może i 5 milionów                                         

i zrealizujemy, zrealizujmy wszystko co się da w tym roku a następny Wójt będzie się martwił jak 

to wszystko spłacać, no starałem się podejść tak bardzo oszczędnie, bardzo przesuwać te różne 

rzeczy, to się oczywiście Państwu nie podobało, no ale mówię Państwo wyraziliście swoje zdanie, 

ja się wsłuchałem w Państwa głos, głos wszystkich radnych tak, że taka jest moja propozycja czy, 

moje pytanie do Państwa czy w takim kształcie Państwo moglibyście przyjąć uchwałę tą budżetową 

no, bo jak mówię uchwała budżetowa nie dotyczy tylko i wyłącznie tej jednej inwestycji ale całego 

szeregu innych rzeczy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, radny Tomasz Grabowski bardzo proszę 
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Radny Tomasz Grabowski, dziękuję Panie Wójcie to nie chodzi o to, że chcemy poczekać, czy 

chcemy odwlec tę decyzję nam bardziej chodzi o to, że nie wiemy ile zabezpieczyć środków w tej 

chwili jeżeli założymy, że to będzie robione w etapach i to, że Pan w tej chwili zlecił tym 

projektantom przygotowanie takiego wstępnego projektu podziału powie nam ile musimy 

zabezpieczyć chociażby na poszczególne działania, bo to jest bardzo ważne, żeby się nie okazało, 

że zaplanujemy 300, 400 czy 600 tysięcy, a to wystarczy na połowę kanalizy albo połowę 

jakiekolwiek inwestycji i przez następny rok czy dwa lata całe ulicą rozgrzebane musimy tak 

zabezpieczyć w tej chwili środki, żeby to co można podzielić do pewnego etapu i zamknąć ten etap, 

chociażby w tym roku, czy na przestrzeni następnego roku, zabezpieczało te finansowe potrzeby, 

dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja myślę, Pani Skarbnik czy Pani chciałaby 

jeszcze w tej kwestii tutaj cokolwiek powiedzieć ja myślę, że zrobimy 5-10 minut przerwy tak, 10 

 

10-cio minutowa przerwa 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, wznawiam obrady XXXII sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl bardzo proszę Panie Wójcie, Pan chciał wnieść autopoprawki do przedmiotowej 

uchwały, proszę je przedstawić 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, Szanowni Państwo moja autopoprawka polega na tym, że nie 

przesuwamy kwoty milion, 690, czy nie zmniejszamy zadania pod nazwą budowa ulicy Morelowej      

i Wiśniowej w Łęknie o kwotę 1.698.000,00 zł czyli zadanie bez tej, bez tej, bez tego zmniejszenia 

pozostaje w roku obecnym na kwotę milion, siedemset złotych, tak jak to było zaplanowane do tej 

pory 

Radny Michał Marciniak,  milion, siedemset tysięcy złotych tak 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  tak a ja powiedziałem 

 

Radny Michał Marciniak,  milion, siedemset złotych, Pan powiedział, milion, siedemset tysięcy 

złotych, taka mała różnica 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, przepraszam, tak, to stres, tak 1.700.000,00 zł  
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Radny Michał Marciniak,  tylko w naszych tutaj, w naszym projekcie uchwały cały czas jest to 

nie zmienione tak, jak teraz będzie wyglądało ze względów formalnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, w kwestiach formalnych będziemy, 

będziemy głosować uchwałę budżetową włącznie razem z, ze zgłoszoną autopoprawką Pana Wójta 

przy czym jak gdyby papierowa forma tej uchwały zostanie opracowana po sesji dlatego, że w tej 

chwili też nie ma takiej możliwości, sesja jest nagrywa, będzie protokołowana, autopoprawka Pana 

Wójta mówi o tym, że ulica Morelowa, czyli ulica Morelowa i Wiśniowa w Łęknie pozostaje, nie 

zostaje wykreślona z budżetu no i pozostałe, pozostała część jest, pozostała część uchwały jest bez 

zmian oczywiście będzie to rzutowało na deficyt, nie wiem czy Pani Skarbnik jeszcze chciałaby 

tutaj w tej kwestii powiedzieć 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, to znaczy, bo nie wiem czy ta poprawka, autopoprawka 

Pana Wójta została już formalnie zgłoszona, tak, to zanim, tak, ja tylko powiem, że ta zmiana 

będzie w treści uchwały budżetowej rzutowała na zmianę ogólnie wysokości wydatków, w tym,                                     

w wydatkach majątkowych, wysokości deficytu, wysokości planowanych przychodów oraz będzie 

miała odzwierciedlenie również w zapisach dotyczących paragrafu 10, gdzie mówi się o limitach 

zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz paragrafie 11 właśnie gdzie upoważnia 

się Pana Wójta do zaciągania tych pożyczek, więc jeśli chodzi o budżet to w tych pozycjach, w 

treści uchwały będzie wprowadza zmiana, oczywiście stosowne zmiany będą wprowadzone do 

załączników czyli do załącznika przedstawiającego zmiany w wydatkach ogólnych, wydatkach 

majątkowych oraz właśnie załączniku, który przedstawia przychody i rozchody budżetu 

 

Radny Michał Marciniak,  jeszcze mam pytanie czy nie powinniśmy najpierw przegłosować 

autopoprawki Pana, możemy wszystko kompleksowo 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, nie, nie ja tylko mówiłam, w których miejscach będzie 

rzutowała zmianą wniesioną autopoprawką przez Pana Wójta 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tutaj po konsultacji z Panią Radczynią 

autopoprawka Wójta jest łącznie głosowana razem z budżetem, jeszcze tylko co mi się tutaj tak 

nasunęło mówiliśmy też o tym jak miała być finansowana ulica Morelowa i Wiśniowa, również 
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dotyczyło to ulicy Ogrodowej i zawsze było mówione, że faktycznie te dwie ulice ze względu na to, 

że one miały mieć porównywalny koszt zarówno jedna i druga ponad milion, siedemset czy milion, 

osiemset tysięcy, miały być finansowane, właśnie dofinansowane ze źródeł zewnętrznych tak, że te 

dwie ulice zawsze, poprzedni Wójt mówił, że będą realizowane jeżeli będą dodatkowe środki i teraz 

jeszcze, jeszcze tylko chwileczkę pozostawiamy ulicę Morelową i Wiśniową dając sobie czas do 

prawidłowego skonstruowania następnego budżetu i tego, żeby przymierzyć się dokładnie do tego                    

w jakich, jak te ulice będą realizowane czy będzie to w etapach, czy może nam się uda po 

dofinansowaniu wykonać to w jednym, w jednym odcinku, tak, tak, że jak dowiemy się po tym, po 

już rozliczeniach i dokładnych, dokładnych kalkulacjach, bo tak naprawdę na dzień dzisiejszy nie 

wiemy czy będziemy mieli dofinansowanie to z lipcowego rozdania, zresztą trzeba zmobilizować 

się i poszukiwać wielu innych źródeł finansowania, bo to przecież nie tylko jedne są, źródła 

finansowania są też inne źródła finansowania tak, żeby tą inwestycję, jeżeli nie w całości to                          

w etapach tak jak już tutaj mówiliśmy w tej chwili pewnie bardziej realne jest to, że to będzie                             

w etapach zrealizowane, ale żeby realizować, Panie Wójcie, Pan jeszcze chciał coś powiedzieć 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, tylko dodać, że to oczywiście słuszny głos, żeby szukać 

dofinansowania z różnych źródeł ale nawet biorąc pod uwagę to źródło, tak, czyli ten fundusz dróg 

samorządowych to już była kolejna edycja przy czym tutaj nie ma limitu, żeby zgłaszać, że trzeba 

zgłosić tylko jeden projekt tu można w zasadzie zgłosić dużo większą liczbę projektów więc tutaj 

też zadanie będzie polegało na tym, aby przejrzeć te zadania, które są zaplanowane te gdzie już jest 

gotowa dokumentacja i po prostu wszystkie je pozgłaszać tak, w tym funduszu dróg 

samorządowych i zobaczymy może któreś z tych zadań uzyska dofinansowanie i to będzie wielki 

plus dla gminy tak, tylko też trzeba proszę Państwa mówić tak, to też bardzo Państwa proszę o to 

jak już też będzie ten nowy Wójt, żeby dał on jasną deklaracje tak, czy jeżeli dana inwestycja 

uzyska, znaczy, nie uzyska dofinansowania to, żeby powiedział czy ta inwestycja będzie 

realizowana czy nie, żeby to gdzieś padło w przestrzeni publicznej a nie, że się coś mówi w 

kuluarach, bo to jest bardzo istotne to właśnie myślę, że dużo emocji wywołanych było przez to, że 

przez taką, no może nie wiem, niewiedzę, niepewność tak, czy ta inwestycja Morelowa i Wiśniowa 

miała być realizowana tylko ze źródeł zewnętrznych tak, że tutaj widzę taka nauczka po prostu 

zapytać włodarza tak, co on ma tutaj dokładnie na myśli, żeby te deklaracje były, żeby się było do 

czego odwoływać, a nie że ktoś komuś coś powiedział a potem tego się nie da już w jakiś sposób 

udokumentować 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  dobrze w takim razie czy jeszcze pytania, 

jakieś uwagi do przedmiotowej uchwały, jeżeli nie to przystąpilibyśmy do głosowania uchwały 

łącznie z autopoprawką Wójta mówiącą o tym, że ulica Morelowa i Wiśniowa pozostaje w budżecie 

na rok 2021 

 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/223/2021 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

12) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, kwoty planowane, znaczy zmiany tą uchwałą będą 

wprowadzane zarówno w załączniku, który przedstawia wieloletnie, wykaz wieloletnich 

przedsięwzięć oraz w załączniku, który przedstawia właśnie wieloletnią prognozę finansową                            

i objaśnienia, dane planistyczne roku 2021 będą dostosowane do wartości wynikających z podjętej 

przed chwilką uchwały budżetowej czyli w stosunku do projektu uchwały, który Państwo 

otrzymaliście, będą naniesione zmiany wynikające z autopoprawki Pana Wójta, zgłoszonej do 

uchwały w sprawie zmiany w budżecie, w stosunku do tego co Państwo, do tego projektu budżetu 

co Państwo otrzymaliście zmiany będą wprowadzone w części dotyczącej przychodów, rozchodów, 

kwoty długu, wydatków, w tym wydatków na zadania majątkowe oraz będzie wprowadzona zmiana 



str. 57 

 

właśnie w załączniku przedstawiającym wykaz przedsięwzięć do WPF, w związku z tym również 

zmieni się limit wydatków z wykazu przedsięwzięć na lata 2021 i rok 2022, dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy pytania do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, oczywiście ta autopoprawka zostaje, oczywiście wieloletnia prognoza, będziemy 

głosowali Wieloletnią Prognozę Finansową łącznie, która jak gdyby została razem w autopoprawką 

Pana Wójta w postaci pozostawienia ulicy Morelowej i Wiśniowej w Łęknie do realizacji na 2021 

rok, dobrze czy jeszcze pytania, nie, możemy głosować 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jolanta Jóźwiak, 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Jerzy Grześkowiak, Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXII/224/2021 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, wyczerpaliśmy punkt, dziękuję bardzo Pani 

Skarbnik, wyczerpaliśmy punkt 10 z uchwałami, przechodzimy do punktu 11 wolne głosy i wnioski 

 

11. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, sołtys Piotr Walkowiak bardzo proszę 

sołtys Piotr Walkowiak, ja tak w pierwszej kwestii tu Wójt mówił, że zostały wykoszone 

wszystkie place zieleni, w parku nie zostało ruszone nic a park jest bardzo mocno uczęszczany 
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przez turystów, zejście całe tutaj od pałacu co jest na dół to wszystko jest nieruszone, to jest jedna 

kwestia, druga kwestia, były organizowane spotkanie to jak tutaj Wójt mówił i taki mam niesmak, 

że jako sołtys nie byłem w ogóle poinformowany o takim spotkaniu z mieszkańcami, to są 

mieszkańcy mojego Sołectwa, dlaczego nie byłem poinformowany nie wiem, tutaj jak Wójt się 

wypowiada było spotkanie, jakieś uzgodnienia były na tym spotkaniu, tutaj wychodzi na to, że te 

uzgodnienia nic nie znaczą, nie rozumiem tak samo Pani Gomułkiewicz, która mówi, że w grudniu 

był harmonogram wykonywania dróg jak harmonogram się przyjmuje, wiem ze swoich obecności 

tu w Radzie, zawsze na początku kadencji i wiem, że ulica właśnie na tym osiedlu, te ulice były 

drugiej kolejności miały być robione, a tutaj Pani jakieś wprowadza nowe, jakieś tam swoje, że to      

w grudniu teraz, był jakiś harmonogram ustalany, to ja nie wiem skąd to Pani sobie bierze i drugie, 

że żal też mam do takiej Pani radnej z naszego rejonu, że nawet za tą drogą za bardzo nie jest, 

byłaby za drogą w innym rejonie, znaczy gdzie ci radni wybierają tą Panią, to wszystko 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie wiem tutaj 

sołtys Piotr Walkowiak, Wójt się zgłasza, tak  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan Wójcie bardzo proszę 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, tylko do jednej kwestii, bo to rzeczywiście na takim spotkaniu 

powinien być Pan sołtys natomiast już tutaj nie ingerowałem w to kto będzie, bo to było spotkanie 

organizowane przez grupę mieszkańców no i można powiedzieć, że oni poinformowali kogo, kogo 

chcieli i takie osoby się pojawiły, ale osobiście mi się wydaje, że jakby Pan był to by na pewno nie 

zaszkodziło 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, teraz Katarzyna Gomułkiewicz bardzo proszę 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, co do tego harmonogramu nazywanego kolejnością budowy 

ulic no to nic nie wymyśliłam tylko po prostu przytoczyłam to co jest w esesji umieszczone, że na 

Komisji 15 grudnia, jest to publicznie udostępnione dla każdego, na Komisji 15 grudnia ubiegłego 

roku taka kolejność była modyfikowana tu może Pani Przewodnicząca jeżeli będzie chciała to też 

skomentuje, chodziło po prostu o uporządkowanie tego co przyjęliśmy na początku kadencji, a co 

zostało zmodyfikowane poprzez wykonywanie jakichś prac pomimo tych ustaleń z początku, 

natomiast co do tego, że jestem przeciwna budowie drogi Morelowej i Wiśniowej to nie wiem,                      

z których słów Pan sołtys to wywnioskował 
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sołtys Piotr Walkowiak, Pani powiedziała, że Pani by widziała na Zwoli ulice 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, a nie, nie to nie było, to nie było tak powiedziane, 

powiedziałam, że pomyślałam sobie, że skoro nie dostaliśmy dużego dofinansowania na duże 

zadanie to może będzie taki pomysł, żeby realizować mniejsze zadania własnymi środkami, 

wiedząc właśnie o tym komentarzu, że Wiśniowa i Morelowa miały być realizowane tylko                       

z udziałem środków zewnętrznych tak, że możemy jeszcze przejrzeć protokół czy faktycznie 

powiedziałem, że jestem przeciwko Morelowej i Wiśniowej, ale nie pamiętam, żeby tak było 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze musicie Państwo też pamiętać, że 

kolejność budowy dróg na terenie gminy Zaniemyśl jest podzielona na kilka części, są drogi, które 

są na terenie samej miejscowości Zaniemyśl, są drogi, kolejność budowy dróg poza Zaniemyślem, 

są jeszcze też drogi, które mają być w pierwszej kolejności utwardzane kruszywem, drogi 

powiatowe, chodniki przy drogach gminnych, chodniki przy drogach powiatowych, drogi poza 

kolejnością, tak zwanych z oszczędności, ten harmonogram jest podzielony na kilka części                      

i tak jest po prostu realizowany, to jeżeli tutaj w tej kwestii faktycznie i on był unocześniany                         

w grudniu i właśnie ze względu na już zrealizowane inwestycje, i te które są jeszcze do realizacji                      

i teraz może ja ze spraw bieżących to tylko chciałbym przypomnieć radnym, że 14 i 21 czerwca 

spotykamy się na Komisji wspólnej Rady Gminy Zaniemyśl, 20 czerwca będzie uroczysta sesja 

Rady Gminy Zaniemyśl w związku z nadaniem gminnemu stadionowi w Zaniemyślu imienia 

Arkadiusza Marciniaka, zasłużonego działacza Klubu Sportowego Kłos Zaniemyśl i wielkiego 

społecznika, sesja będzie odbywała się na Hali Widowiskowo-Sportowej w Zaniemyślu, już teraz 

zapraszamy mieszkańców na tą uroczystość, liczymy na to, że nastąpi dalsze luzowanie obostrzeń 

pandemicznych, bo tutaj nie ukrywamy, że cała impreza również będzie pod tym rygorem 

sanitarnym również była ale, ale zapraszamy serdecznie, będzie uroczysta sesja, po sesji będzie 

odsłonięcie tablicy pamiątkowej, a później rozgrywki Oldbojów Kłosa Zaniemyśl przyjaciół Pana 

Arkadiusza Marciniaka i sesja absolutoryjna z wotum zaufania 30 czerwca, to już na sali sesyjnej, 

czy jeszcze Państwo macie tutaj w sprawach bieżących coś do dodania, do powiedzenia, jeżeli nie 

to, jest jeszcze, oczywiście radny Bartosz Biskup bardzo proszę 

Radny Bartosz Biskup, ja tylko chciałbym członkom Komisji Rewizyjnej przypomnieć                               

o środowym spotkaniu, o godzinie 14:00 tutaj, serdecznie zapraszamy również Panią Sekretarz 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, jeszcze tylko prośba o pozostanie 

chwileczkę, dosłownie 5 minut, po zakończeniu sesji dla Państwa radnych 
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12. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tym sposobem zakończyliśmy, dotrwaliśmy 

do końca naszej sesji i w takim razie bardzo dziękuję Państwu i zamykam XXXII sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, bardzo dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 

 

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


